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Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Szanowni Państwo, zapraszam serdecznie Państwa Radnych, proszę o zajmowanie miejsc. 

Minęła godzina 10.oo, będę chciał rozpocząć XXXVII zwyczajną Sesję Rady Miasta 

Krakowa. Proszę Państwa mamy nadzwyczajny komunikat, proszę o ciszę. Chciałem oddać 

głos Przewodniczącemu Rady Miasta Krakowa, który przekaże pewne ustalenia ze spotkania 

z Prezydium oraz z Przewodniczącymi Klubów, dotyczące przebiegu dzisiejszej Sesji. Bardzo 

proszę o zajmowanie miejsc, najpierw będzie ten komunikat, a potem dopiero sprawdzimy 

obecność i rozpoczniemy procedowanie Sesji, mam nadzieję po oczywiście tym komunikacie 

i zaakceptowaniu przez Państwa rozwiązań zaproponowanych przez Prezydium Rady oraz 

Przewodniczących Klubów. Oddaję głos, bardzo proszę o ciszę, oddaję głos Panu 

Przewodniczącemu Dominikowi Jaśkowcowi. 

 

Radny – p. D. Jaśkowiec 

Szanowni Państwo! 

Dzisiaj na Prezydium Rady, poszerzonym o Przewodniczących Kubów rozmawialiśmy o 

zaistniałej sytuacji epidemiologicznej, może to za duże słowo, ale związane z zakażeniami 

koronawirusem COVID-19, które się rozprzestrzenia w naszym kraju i od odwołania, czyli do 

unormowania sytuacji w kraju będą pewne ograniczenia w funkcjonowaniu Rady 

wprowadzone. One nie są dotkliwe, ale to jest takie minimum minimorum, które, w którym 

chcemy pokazać, że jesteśmy odpowiedzialni, że do tej sytuacji podchodzimy w sposób 

odpowiedzialny. Więc po pierwsze są do Państwa dostępu dozowniki z płynem, który 

dezynfekuje, można je stosować, również ręczniki, inne środki higieniczne, zostało to też 

sprawdzone, jeżeli chodzi o kwestie toalet, została wyłączona dolna galeria z użytku, 

mieszkańcy mogą korzystać z górnej galerii, ponadto zgodnie z ustaleniami Prezydium 

składam 8 wniosków o zdjęcie z porządku obrad projektów uchwał i rezolucji oraz punktu 

informacyjnego, czyli zostają w porządku obrad punkty Prezydenta, projekty Prezydenta 

Miasta Krakowa i tak będziemy do odwołania procedować. Prosiłbym również, i to jest też 

sugestia do Państwa dyrektorów, przewodniczących dzielnic i innych osób, że jeżeli Państwo 

nie muszą przebywać na sali obrad to proszę salę obrad opuścić, dlatego, że chcemy 

zmniejszyć liczbę osób, która przebywa na sali obrad celem zmniejszenia ryzyka 

ewentualnych problemów, dostępne jest foyer, dostępne są inne sale, więc to jest też moja 

prośba. Jeżeli chodzi o procedowanie punktów propozycja jest taka, aby dyskusję skracać, 

Przewodniczący prowadzący będzie zgłaszał wnioski o zamknięcie dyskusji, jeżeli będzie 

większa liczba dyskutantów, przyjęliśmy taką zasadę, że jeden reprezentant, jeden Radny z 

danego klubu w danej sprawie będzie mógł zabrać głos, jeżeli będzie więcej to wtedy będzie 

zgłaszany wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. To są takie minimalne środki, które 

pokazują to – i to też jest sygnał, ale proszę Szanowni Państwo o spokój – to też ma być 

sygnał do mieszkańców taki, że jesteśmy odpowiedzialni, że podchodzimy do sprawy 
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zagrożenia, które gdzieś tam występuje, ono może jeszcze nie jest takie duże, ale gdzieś 

występuje, w sposób odpowiedzialny i dlatego chcemy, aby te środki minimalne zostały 

zastosowane i to też ma być taki sygnał, żeby też wszystkich Państwa  uspokoić. Z mojej 

strony to tyle, przekazuję te wszystkie 8 wniosków o zdjęcie z porządku obrad. Jeszcze dla 

porządku może przeczytam, dotyczy to informacji w sprawie dynamicznego przewietrzania i 

redukcji smogu w mieście Krakowie, rezolucji według druku 1074-R, uchwały kierunkowej 

według druku 1075, 1076, 1077, 1096, rezolucji według druków 1081-R i 1097-R. Przekazuję 

wszystkie wnioski. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję bardzo. Proszę Państwa proszę oczywiście tą propozycję przyjąć ze zrozumieniem, 

wiadoma sprawa, zaraz tylko skończę krótko ten komentarz do wystąpienia Pana 

Przewodniczącego, za chwilę sprawdzimy obecność, przeprocedujemy również tę część 

formalną, sądzę, że przyjmą Państwo ze zrozumieniem złożone przez Prezydium, 

Przewodniczących Klubów, a ustami Przewodniczącego Rady propozycje. Proszę Państwa 

proszę o przygotowanie urządzenia do sprawdzenia obecności, Państwa Radnych proszę o 

włożenie karty i za chwilę będziemy sprawdzać obecność, aby móc formalnie rozpocząć 

Sesję. Przyciskamy przycisk obecny. Czy coś nie działa? Przycisk obecność wciskamy, działa 

wszystko? Nie działa w Klubie Kraków dla Mieszkańców, bardzo proszę sprawdzić, czekamy 

chwilę, bo jest jakaś awaria urządzenia, działa? Działa, proszę jeszcze raz o przyciśnięcie 

przycisku obecność, czy panowie w Klubie Kraków dla Mieszkańców, wszystko jest w 

porządku? Proszę o wyświetlenie listy obecności. Pan Józef Jałocha widziałem, że był 

obecny, Pani Małgorzata Jantos nieobecna usprawiedliwiona, Pani Teodozja Maliszewska  

obecna, Józef Jałocha obecny, Małgorzata Jantos nieobecna usprawiedliwiona, Pan Lech 

Kucharski nieobecny usprawiedliwiony, a Pani oczywiście Teodozja obecna i Pani 

Szczepańska obecna. A zatem są nieobecne według mnie trzy osoby tylko, Pani Jantos, Pan 

Kucharski, dwie, usprawiedliwieni oczywiście, pozostałe osoby są obecne, czyli 41  Radnych 

jest na sali obrad. A zatem proszę Państwa stwierdzam kworum i otwieram XXXVII 

zwyczajną Sesję Rady Miasta Krakowa. Serdecznie witam Panie i Panów Radnych, 

stwierdzam kworum do podejmowania uchwał. Bardzo serdecznie witam Pana Prezydenta, 

Panią Skarbnik, Pana Sekretarza, witam również Państwa Dyrektorów, witam wszystkich 

przybyłych na dzisiejszą Sesję. Informuję Państwa Radnych, że protokół z XXXVI Sesji z 

dnia 26 lutego 2020 jest do wglądu w Kancelarii Rady pokój 202. Informuję Państwa 

Radnych, że protokół z XXXV Sesji z dnia 12 lutego 2020 został podpisany. Zgodnie z 

paragrafem 25 ust. 5 Statutu Miasta Krakowa Radni mogą zgłaszać Przewodniczącemu 

pisemne żądania sprostowania protokołu i stenogramu Sesji. Informacje międzysesyjne. 

Bardzo proszę Państwa Radnych, rozpoczęliśmy już Sesję i proszę o nie przeszkadzanie w jej 

procedowaniu, bardzo uprzejmie proszę, proszę o ciszę. Bardzo proszę o ciszę Pana Jacka 

Bednarza również i Pana Przewodniczącego. Szanowni Państwo Radni uprzejmie informuję, 

że do Przewodniczącego Rady Miasta wpłynęły pisma, nie wpłynęły pisma. Informacje 

dotyczące skarg. Od ostatniej informacji na XXXVI Sesji Rady Miasta Krakowa z dnia 26 

lutego wpłynęła jedna skarga. Skarga ta będzie przedmiotem prac Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Miasta Krakowa, która zadecyduje o sposobie jej dalszego procedowania. 

Porządek obrad XXXVII Sesji został uzgodniony z Komisją Główną w dniu 2 marca 2020 

roku. Informuję Państwa Radnych, że w trybie art. 20 ust. 5 ustawy o samorządzie gminnym 

do porządku obrad zostały włączone projekty uchwał Prezydenta Miasta Krakowa według 

druków: 

1. 1102, zmiany w budżecie miasta Krakowa na rok 2020 dotyczące zwiększenia planu 

dochodów i wydatków w działach 600 i 900. 
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2. Druk 1103, zmiany w budżecie miasta Krakowa na rok 2020 dotyczące zmian w 

planie wydatków w działach 600, 801, 851, 855, 900 i 926. 

3. Druk 1104, zmiany w budżecie miasta na rok 2020, dotyczy zmian w planie 

wydatków w działach 600, 900 i 921 – zadania dzielnic. 

4. Druk 1109, zmiana uchwały Nr CVIII/2810/18 w sprawie utworzenia i zatwierdzenia 

statutu jednostki budżetowej Zarząd Transportu Publicznego w Krakowie. 

Na podstawie paragrafu 34 ust. 3 Statutu Miasta Krakowa pisemny wniosek, co najmniej 1/10 

ustawowego składu Rady, czyli 5 Radnych lub Prezydenta, zawierający uzasadnienie, złożony 

najpóźniej do końca dyskusji Rada może zdecydować o rozpatrzeniu wyżej wymienionych 

projektów w trybie dwóch czytań. Szanowni Państwo ja bardzo proszę o ciszę, naprawdę ja 

wiem, że jest pewne ożywienie, Pana Łukasza Sęka również proszę o nie przeszkadzanie mi 

w prowadzeniu obrad. Szanowni Państwo proszę żeby osoby wyznaczone jako referenci, to 

jest imiennie wyznaczeni we wnioskach do Rady Miasta dyrektorzy wydziałów i jednostek do 

projektów uchwał byli obecni na posiedzeniu Rady do zakończenia rozpatrywania sprawy, 

głosowania lub zamknięcia pierwszego czytania. Szanowni Państwo przechodzimy do 

ustalenia porządku obrad, mamy tutaj wniosek formalny, tylko przeczytam, że będziemy, 

zmiana uchwały Nr CVIII/2810/18 w sprawie utworzenia i zatwierdzenia statutu jednostki 

budżetowej Zarząd Transportu Publicznego, druk 1109, rozpatrywali w trybie dwóch czytań. 

To już uprzedzam, żeby Państwo mieli tego świadomość. Projekt znajdował się w grupie 

projektów jednoczytaniowych, z podstawy prawnej wynika, że projekt ma być rozpatrywany  

w trybie dwóch czytań, dziś zatem odbędzie się I czytanie projektu uchwały, stosownych 

zmian dokonano w porządku obrad dzisiejszej Sesji. Przechodzimy zatem do procedowania 

wniosków, które dotyczą dzisiejszego porządku obrad, poza tym, który został uzgodniony na 

Komisji Głównej. Zaczniemy w takim razie od tych 8 wniosków, które są podpisane, 

będziemy je formalnie głosować. Zaczynamy proszę Państwa, tu jest chyba akurat, już 

zaczniemy od początku, od informacji, proszę Państwa będziemy procedować pierwszy 

wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad informacji dotyczącej dynamicznego 

przewietrzania i redukcji smogu, która miała być dzisiaj procedowana na początku naszej 

Sesji. Kto jest głosem za, głosem przeciw temu wnioskowi? Nie widzę, a zatem proszę o 

przygotowanie urządzenia, będziemy głosowali wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad 

tej informacji. 

 

 Kto z Państwa jest za? 

 Kto jest przeciw? Jest problem z urządzeniem, Pan Jałocha ma problem, bardzo proszę 

tam podejść, jest, a zatem nie ma problemu, głosujemy. 

 Kto jest za? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy Państwo wzięli udział w głosowaniu?  Dziękuję, zamykam głosowanie, 

proszę o wynik. 

 

 37 za, 3 osoby przeciw, 0 wstrzymujących się. Informacja została, wniosek został 

przyjęty, informacja została zdjęta z porządku obrad. 

 

 Przechodzimy do kolejnego punktu, to jest druk 1074-R, rezolucja skierowana, w 

sprawie sytuacji w Krakowskim Oddziale Narodowego Centrum Onkologii, druk 1074-R. Kto 

jest głosem za, głosem przeciw temu wnioskowi? Nie widzę, a zatem proszę o przygotowanie 

urządzenia. 
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 Kto z Państwa jest za zdjęciem z porządku obrad druku 1074-R? 

 Kto jest przeciw?  

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy Państwo wzięli udział w głosowaniu? Dziękuję, zamykam głosowanie, 

proszę o wynik. 

 

 36 za, 3 osoby przeciw, 1 osoba się wstrzymała, a zatem również ten druk został 

zdjęty z porządku obrad. 

 

 Przechodzimy do kolejnego druku, to jest druk 1075 proszę Państwa w sprawie 

ustalenia kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Krowodrza – 

Zachód. Kto jest głosem za, głosem przeciw temu wnioskowi? Nie widzę, a zatem 

przechodzimy do głosowania o zdjęcie z porządku obrad druku 1075. 

 

 Kto z Państwa jest za tym wnioskiem? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? Dziękuję, zamykam głosowanie, proszę o wynik. 

 

 36 za, 3 osoby przeciw, 2 osoby się wstrzymały, a zatem wniosek został przyjęty i 

zdjęliśmy z porządku obrad ten druk. 

 

 Przechodzę do kolejnego druku, 1076, też chodzi o zdjęcie z porządku obrad, w 

sprawie ustalenia kierunków działań dla Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

Krowodrza – Wschód. Kto jest głosem za, głosem przeciw temu wnioskowi? Nie widzę, a 

zatem proszę o przygotowanie urządzenia. 

 

 Kto z Państwa jest za zdjęciem z porządku obrad druku 1076? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał?  

Czy wszyscy Państwo wzięli udział w głosowaniu? Dziękuję, zamykam głosowanie, 

proszę o wynik. 

 

34 za, 3 osoby przeciw, 2 się wstrzymały. Wniosek został przyjęty, zatem zdjęliśmy z 

porządku obrad druk 1076. 

 

Kolejny wniosek formalny dotyczący druku 1077, też chodzi o zdjęcie z porządku 

obrad, w sprawie ustalenia kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa dotyczących 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

Cichy Kącik. Kto jest głosem za, głosem przeciw temu wnioskowi? Nie widzę, proszę o 

przygotowanie urządzenia, głosujemy zdjęcie z porządku obrad druku 1077. 

 

Kto jest za? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy Państwo wzięli udział w głosowaniu? Dziękuję, zamykamy głosowanie, 

proszę o wynik. 
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 34 za, 3 przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Wniosek został przyjęty, a zatem zdjęliśmy 

z porządku obrad druk 1077. 

 Kolejny wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad druku 1096 w sprawie ustalenia 

kierunków działania dla Prezydenta Miasta Krakowa w zakresie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru Zalew 

Zakrzówek. Kto jest głosem za, głosem przeciw? Nie widzę, przystępujemy do głosowania. 

 

 Kto z Państwa jest za zdjęciem z porządku obrad projektu uchwały według druku 

1096? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy Państwo wzięli udział w głosowaniu? Dziękuję, zamykam głosowanie, 

proszę o wynik. 

 

 34 za, 4 przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Wniosek został przyjęty, a zatem zdjęliśmy 

z porządku obrad druk, proszę o wydruk.  

 

 I jeszcze mamy dwa z tego cykli wnioski, dotyczą rezolucji. Rezolucja według druku 

1081 skierowana do rządu, parlamentu polskiego oraz Ministra Klimatu Michała Kurtyki w 

sprawie opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Kto jest głosem za, głosem 

przeciw temu wnioskowi? Nie widzę, a zatem przystępujemy do głosowania wniosku 

formalnego o zdjęcie z porządku obrad rezolucji 1081. 

 

 Kto z Państwa jest za zdjęciem? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy Państwo wzięli  udział w głosowaniu? Dziękuję, zamykam głosowanie, 

proszę o wynik. 

 

 35 za, 3 osoby przeciw, 0 wstrzymujących się. Wniosek został przyjęty, a zatem 

zdjęliśmy z porządku obrad projekt tej uchwały. 

 

 I ostatni z tego cyklu, też rezolucja, druk 1097-R, skierowana do Prezydenta RP, Rady 

Ministrów oraz posłów, senatorów w sprawie realizacji zadań wieloletnich w ramach budżetu 

obywatelskiego. Kto jest głosem za, głosem przeciw temu wnioskowi? Nie widzę, a zatem 

przystępujemy do głosowania o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały według druku 

1097-R. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za tym wnioskiem? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? 

 Czy wszyscy Państwo wzięli udział w głosowaniu? Dziękuję, zamykam głosowanie, 

proszę o wynik. 

 

 36 za, 3 osoby przeciw, 2 się wstrzymały. Wniosek został przyjęty. Bardzo proszę, 

mamy tu jeszcze, czy w sprawie porządku obrad, wprowadzenia lub zdjęcia, mamy jeszcze 

wnioski jakieś oprócz tych, które przegłosowaliśmy? Pan Sekretarz kiwa głową przecząco, a 

zatem przyjmuję ten znany gest umowny za to, że nie mamy takowych wniosków. I mamy 

jeszcze dwa wnioski formalne o zmianę porządku obrad, jest to, ale to są sprawy już 
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nieaktualne, Panie Radny Krzysztonek to są wnioski nieaktualne po zmianach porządku 

obrad, Pan Wantuch, przepraszam, Panie Radny Pana wniosek, i zresztą drugi wniosek też, 

drugi dotyczy, też wycofuje, obydwa. Proszę Państwa przechodzimy zatem do punktu 

 

Interpelacje i wnioski Radnych. 
Na wstępie jest mój gorący apel, co prawda nie było to w przemówieniu Pana 

Przewodniczącego, apeluję do Państwa, aby dzisiejsza Sesja przebiegała sprawnie i szybko, 

aby składać interpelacje do protokołu. Bardzo proszę, otwieramy punkt interpelacje Radnych, 

Pan Bolesław Kosior. To jest tylko prośba, oczywiście to jest prośba i zależy od Pana 

Radnego. Pan Radny chce jednak jedną odczytać. 

 

Radny – p. B. Kosior 

Jedną, pozostałe nie będę czytał. Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie! Szanowne Panie 

i Panowie Radni! Szanowni Goście! 

Panie Prezydencie pragnę podziękować Zarządowi Zieleni za sprawne załatwienie zagrożenia 

związanego z /…/ w Kostrzu. Pragnę również do otwartego tematu z poprzedniej kadencji, to 

jest parkingu przy cmentarzu w Pychowicach powrócić. Został wówczas przygotowany 

zastępczy teren na parkowanie pojazdów, jednak sprawa nie została załatwiona do końca. 

Chodzi o porozumienie między parafią, a Gminą Kraków, powodem prawdopodobnie była 

zmiana proboszcza. Proszę o kontynuację wyżej wymienionej sprawy, służę swoją osobą  w 

wyżej wymienionej sprawie.  

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. Czy Pan Rady mi da pisemną? Kolejnym zgłaszającym się jest Pan Jakub Kosek. 

 

Radny – p. J. Kosek 

Panie Prezydencie! Szanowni Państwo! 

Ja mam taki apel do Urzędu żeby rozważyć zawieszenie strefy płatnego parkowania na czas 

tej sytuacji szczególnej tak, żeby ludzie mogli częściej korzystać wyjątkowo właśnie z 

komunikacji indywidualnej tak, aby było mniej osób w komunikacji miejskiej 

nadzwyczajniej, oraz prosiłbym żeby zastanowić się nad innymi ewentualnymi możliwymi 

krokami, które moglibyśmy podjąć jako miasto w celu minimalizacji zagrożenia dla 

mieszkańców. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. Rozumiem, że ma Pan w formie pisemnej, ale wygłosił Pan ustnie, ale zaraz Pan da 

formę pisemną. Pan Radny Michał Starobrat. 

 

Radny – p. M. Starobrat 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Ja na początku z głosem sprzeciwu, głosowałem przeciwko zdjęciu z porządku obrad każdego 

punktu i to trochę wbrew logice, bo nawet wnioskodawcy zgłaszali, więc temu powinniśmy 

się, w ten głos powinniśmy się wsłuchać, ale tak naprawdę uważam, że powinniśmy 

troszeczkę tą panikę obrócić w rozum, powinniśmy kierować się faktami, a nie strachem i 

wydaje mi się, że sytuacja jest na tyle dynamiczna, że dwa tygodnie czy cztery tygodnie czy 

sześć tygodni może się okazać, że nie będziemy mieli możliwości się/…/ 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Przypominam, że są to interpelacje Panie Radny. 
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Radny – p. M. Starobrat 

Tak, ale interpelacja dotyczy tak naprawdę pomocy władz miasta Krakowa dla 

przedsiębiorców branż związanych z branżą turystyczną, dzisiaj również nasz klub złożył 

rezolucję w tej sprawie do Prezydenta, aby wykorzystać takie narzędzia jak rozłożenie na 

raty, odroczenie płatności, czy naprawdę w skrajnych przypadkach umorzenie podatków 

lokalnych, które miasto pobiera od firm, które działają w branży związanej z turystyką, 

mówię tu chociażby o podatku od nieruchomości, mówię tutaj o podatku od, podatku za 

zajęcie pasa drogowego, więc dzisiaj, ponieważ większość Radnych uległa panice i nie było 

możliwości włączenia tego punktu, rezolucji do Prezydenta Miasta Krakowa właśnie o taką 

pomoc dla przedsiębiorców to zgłaszam taką interpelację tak naprawdę prawie tej samej 

treści.  

Druga interpelacja dotyczy naprawy nawierzchni jednej z dróg i tutaj szanując prośbę o 

skrócenie tego składam tą drugą rezolucję do protokołu. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. Kolejnym jest Radny Michał Drewnicki. 

 

Radny – p. M. Drewnicki 

Ja krótko, bo nie mam jeszcze tekstu, a odnośnie Sesji, to chodzi o pokazanie, że można się 

samoograniczać w sytuacji gdy pewne działania nie są konieczne już teraz do 

przeprocedowania i tylko to jest danie dobrego przykładu tutaj odnośnie słów Radnego 

Michała Starobrata. Natomiast króciutka interpelacja ustnie, złożę pisemnie. Dostałem 

informację, że bibliotekarze w Bibliotece Kraków nie mają równych podstaw pensji, to 

znaczy ci, którzy pracowali wcześniej w bibliotekach nowohuckich mają między 300 a 700 zł 

brutto podstawy pensji niższej, takie mam informacje, niż bibliotekarze, którzy pracowali w 

bibliotekach na Starym Mieście, w centrum czy na Krowodrzy. I prosiłbym o to, by podstawy 

pensji wyrównać, to znaczy podnieść tym bibliotekarzom, którzy na równych stanowiskach, 

co do uszeregowania mają różne pensje. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. Rozumiem, że Pan formę pisemną złoży. Bardzo proszę Pan Radny Marek 

Sobieraj. Do protokołu, dziękuję za posłuchanie apelu, brawa dla Pana Marka, Pan Radny 

Łukasz Sęk. 

 

Radny – p. Ł. Sęk 

Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie! Szanowni Państwo! 

Ja zwracam się do Prezydenta w sprawie cyklicznych zgromadzeń antyaborcyjnych 

organizowanych w Krakowie, te zgromadzenia od dłuższego czasu budziły kontrowersje, 

szczególnie treści, które na nich są prezentowane, do tej pory były to treści głównie wizualne, 

natomiast w ostatnią niedzielę doszły do tego, że tak powiem, treści audio mówiąc w skrócie, 

to znaczy przez kilkadziesiąt minut na Płycie Rynku Głównego z natężeniem dźwięku 

słyszalnym w całym Starym Mieście odtwarzany był płacz dziecka, jakby w żaden sposób nie 

jest to eksponowaniem opinii czy poglądów, o które chodzi w manifestowaniu, natomiast nie 

podjęto żadnych działań pomimo tego, że zarówno art. 141 kodeksu wykroczeń mówiący o 

eksponowaniu napisów czy rysunków nieprzyzwoitych, ale też art. 51, który mówi o 

zakłócaniu krzykiem, hałasem, alarmem lub innym wybrykiem spokoju, oba te artykuły 

zostały złamane, pomimo tego zgromadzenie nie zostało rozwiązane, co bardzo dziwi 

ponieważ w tym samym systemie prawnym w innych miastach polskich takie zgromadzenia, 

które działały w ten sam sposób były rozwiązywane, natomiast tutaj nie podjęto interwencji, 
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stąd pytanie po pierwsze do Pana Prezydenta o, i prośba, o analizę prawną tego, co wydarzyło 

się 8 marca i pytanie dlaczego nie zostały podjęte żadne kroki w celu rozwiązania 

zgromadzenia łamiącego przepisy prawa i druga prośba o interwencję przy kolejnych tego 

typu zgromadzeniach, bo to są zgromadzenia cykliczne, przy kolejnym przekraczaniu 

artykułów z kodeksu wykroczeń podjęcie działań w celu rozwiązania tych zgromadzeń 

zgodnie z tym jak to wygląda w innych miastach w tego typu sytuacjach. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję bardzo. Bardzo proszę kolejnym zgłaszającym interpelacje jest Pani Radna Grażyna 

Fijałkowska, do protokołu złożyła, kogo jeszcze mamy, Pana Radnego Józefa Jałochę, też 

złożył do protokołu i jeszcze Pan Radny Artur Buszek. 

 

Radny – p. A. Buszek 

Ja tylko króciutko, odniosę się do głosowania na początku, troszeczkę chyba faktycznie 

pomyliliśmy odpowiedzialność z paniką, natomiast, co do interpelacji, dotyczy mniej więcej 

tego samego tematu, który już wygłosił Radny Łukasz Sęk, chciałem prosić Prezydenta o 

bardziej zdecydowane działania w momencie, kiedy mamy ewidentne wykroczenie w postaci 

prezentowania treści w przestrzeni publicznej drastycznych, które naruszają normy społeczne. 

Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Panu Radnemu. I jeszcze mamy Panią Radną Annę Prokop – Staszecką, bardzo 

proszę. 

 

Radna – p. A. Prokop – Staszecka 

Chciałabym, Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, chciałabym was wszystkich 

uspokoić w związku z tym, co się dzieje i uspokajam, ale powiem, że mi się nie podoba, 

wszyscy Państwo podajecie sobie ręce, od dawna jest powiedziane, nie podajemy rąk, 

przychodzicie Państwo z zewnątrz, podajecie ręce, to dobrze, że tutaj jest edukacyjnie 

pokazane, że myjemy, to jest edukacja, bo to, co Państwo robicie potem z tymi rękami to już 

jest wasza sprawa. Natomiast ja powiem tak, nie chcę uspokoić i to, co podawali Chińczycy 

jak Państwo wiecie zweryfikowało życie i zweryfikowały Włochy i oni się tak samo 

zachowywali jak my dzisiaj, przecież to nas ominie, bo my jesteśmy narodem wybranym, 

narodem wybranym jak będziemy mądrym narodem to będziemy wybranym, czyli naprawdę 

zachować te środki, o których mówimy, 2 m odległości, bo Tramp też powiedział, że nie 

istnieje, nie bać się tylko 2 m, poza tym to, co mówi Pan Radny Łukasz Sęk, mówi, że czy 

sześć godzin czy osiem godzin czy dziesięć godzin, Pan nie jest epidemiologiem, bo 

epidemiolodzy mówią, że długość kontaktu, jak sam fakt, że wejdzie ktoś, kto ma poronne 

zakażenie, bo w Pana wieku będzie poronne zakażenie, dla mnie będzie śmiertelne. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

No właśnie przypominam, że interpelacja miała być Pani Radna. 

 

Radna – p. A. Prokop – Staszecka 

Dobrze. Interpelacja jest taka, proszę Państwa prosiliście mnie, więc ja występuję dlatego, że 

mnie część Radnych prosiła i dlatego na końcu się zgłosiłam. Proszę Państwa myjemy wokół 

siebie obszar, który ktoś przychodzi i kładzie nam rękę, tak jak ja teraz, zaraz umyję, proszę 

Państwa z daleka odległość, żadne całowanie, na ubraniu też się zatrzymują, także przez 

spojówki oczu i w związku z tym mycie, czy mamy płukać usta, nie koniecznie, ale nie 
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dotykamy rękami ust, tak się bronimy. Ilość tej, czyli zarówno ekspozycja, długość tej 

ekspozycji jak i masywność decydują czy będziemy chorzy, oczywiście schorzenia 

współistniejące. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Pani Radnej.  Dopuściłem taką możliwość bo dwóch Radnych też w preludium 

swoich interpelacji mówiło też o tych sprawach, a zatem, dobrze, nie wiedziałem, może 

koleżanka miała, proszę Państwa nie róbmy problemów z czegoś, co nie jest problemem. 

Proszę Państwa wyczerpaliśmy listę osób, które składają interpelacje, Państwa Radnych, 

przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

Odpowiedzi na interpelacje Radnych. 
Zapraszam Pana Sekretarza o zabranie głosu. 

 

Sekretarz Miasta Krakowa – p. A. Fryczek 

Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie! Szanowni Państwo Radni! 

W okresie od ostatniej Sesji do dnia wczorajszego Przewodniczący Rady Miasta Krakowa 

przekazał Prezydentowi 63 interpelacje i zapytania Radnych Miasta Krakowa. Odpowiedzi 

udzielono na 44 z nich. Termin odpowiedzi na pozostałe 19 przypada na okres pomiędzy 12, a 

24 marca. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Panu Sekretarzowi. I w ten sposób formalnie wyczerpaliśmy interpelacje i 

odpowiedzi na interpelacje, przechodzimy do realizacji porządku obrad z małą korektą, którą 

zgodnie z moim uprawnieniem chcę wprowadzić, Pan Prezydent Muzyk prosił, aby kilka 

punktów, w których jest bezpośrednio zainteresowany było procedowanych w pierwszej 

kolejności, nie sądzę, aby miało to istotny wpływ na przebieg naszej Sesji, a zatem 

przechodzimy do procedowania druków dotyczących zmian w budżecie miasta Krakowa. 

Druk 1065, jest to druk, który dotyczy 

 

Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2020 /dot. zwiększenia planu 

dochodów i wydatków w działach 851, 852, 853, 854, 855, 921 i 926 oraz 

zmian w planie wydatków w działach 750 i 900/. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk 1065, II czytanie, referuje Pan Dyrektor Tomasz 

Tylek. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Do druku nie wpłynęły poprawki ani autopoprawki. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

A zatem stwierdzam odbycie II czytania. Głosowanie w bloku głosowań. Kolejny punkt z 

tego cyklu drugich czytań. 

 

Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2020 /dot. zmian w planie 

wydatków w działach 600, 750 i 900 – zadania dzielnic/. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk 1066, II czytanie, referuje Pan Dyrektor Tomasz 

Tylek. 
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Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani autopoprawki. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję, a zatem proszę Państwa stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie w bloku 

głosowań. Kolejny punkt z tego cyklu dotyczy druku 1067. 

 

Zmiana uchwały Nr XXXII/804/19 Rady Miasta Krakowa z dnia  

18 grudnia 2019 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Krakowa z późniejszymi zmianami. 
Projekt Prezydenta, druk 1067, II czytanie, referuje Pan Dyrektor Tomasz Tylek. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Do projektu uchwały nie zostały złożone poprawki, natomiast została złożona autopoprawka 

Pana Prezydenta wynikająca z konieczności dokonania zmian w 18 przedsięwzięciach oraz 

zmiany w dokapitalizowaniu spółek Kraków – Nowa Huta Przyszłości oraz Agencja Rozwoju 

Miasta. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. W związku z tym, że mamy autopoprawkę bardzo proszę, kto chciałby w sprawie 

autopoprawki zabrać głos? Bardzo proszę Pan Radny najpierw Łukasz Wantuch, 

przypominam o dyscyplinie czasowej, rękę widziałem wcześniej Pana Radnego Wantucha, 

jeżeli Pan Radny Stawowy pozwoli, bardzo proszę. 

 

Radny – p. Ł. Wantuch 

Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowny Panie Prezydencie! 

Ja chciałbym wykorzystać tutaj obecność Pana Prezydenta i Pana Dyrektora do poruszenia 

kwestii, która jest wprawdzie luźno związana z tym akurat punktem, ale jest związana z 

budżetem miasta, z Wieloletnią Prognozą Finansową. Chodzi o przeprowadzanie dzieci. We 

wrześniu ubiegłego roku złożyłem interpelację, w której otrzymałem zapewnienie, że zadanie 

przeprowadzania dzieci, to jest koszt około 50 tys. zł rocznie, będzie finansowane. Dzisiaj 

dosłownie przed chwilą dostałem informację, że takie środki nie są zapewnione ani w 

budżecie ani w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Jest to zadanie, które jest realizowane od 

ponad 5 lat, w kilku placówkach, około siedmiu, jest osoba rano, która przez godzinę te dzieci 

przeprowadza. Po wysłaniu mu odpowiedzi na interpelację z zeszłego roku wysłałem pismo 

do placówek, że mogą spokojnie podpisywać umowy z osobami, które przeprowadzają dzieci 

i zapewniają im bezpieczeństwo przez tą godzinę dziennie. Podejrzewam, że w wyniku 

szukania oszczędności to zadanie, które jest od wielu lat realizowane, zostało przerzucone na 

szkoły. I miałbym taką prośbę tutaj do Pana Prezydenta i do Pana Dyrektora żeby skorygować 

ten błąd, to jest kwota 50 tys. zł, jest to kwota z punktu widzenia budżetu niewielka, a też jest 

to trochę sytuacja taka niekomfortowa dla mnie, że w jednej interpelacji dostaję zapewnienie, 

że będzie kontynuowane zadanie, a w odpowiedzi, którą dostałem dzisiaj jest odpowiedź, że 

nie będzie. Więc zwracam się z uprzejmą prośbą żeby skorygować ten błąd i wysłać pismo do 

placówek, to  jest jak powiedziałem siedem placówek, 50 tys. zł rocznie, stawka jest tam 20 zł 

tylko na jedną godzinę dziennie. I oczywiście szkoły mogą takie zadanie sfinansować, ale 

biorąc pod uwagę, że my jako miasto realizujemy różne zadania, które służą poprawie 

bezpieczeństwa dzieci, więc obcinanie zadania w wyniku oszczędności na 50 tys. zł i 
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pozbawianie tego przeprowadzania, bo myślę, że większość szkół tak po prostu zrobi, uzna, 

że nie będą finansować, przez 5 lat to było robione, teraz tego nie ma. Więc zwracam się z 

uprzejmą prośbą i do Pana Prezydenta i do Pana Dyrektora żeby dokonać jak najszybciej 

takiej zmiany, ja dzisiaj będę wystosowywał interpelację w tej sprawie z prośbą o 

skorygowanie i w celu kontynuowania tego programu, który jest 5 lat, prosiłbym o albo 

zwiększenie planów finansowych, albo o wprowadzenie i do budżetu i też do WPF od razu, 

żeby uniknąć tego zamieszania co roku, odpowiednich zmian. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Panu Radnemu. Pan Radny Grzegorz Stawowy, zapraszam. 

 

Radny – p. G. Stawowy 

Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie! Szanowni Państwo! 

Jeśli chodzi o główną pozycję autopoprawki czyli budowę kładki między Zabłociem a 

Grzegórzkami absolutnie uważam, że trzeba skorzystać z okazji decyzji lokalizacyjnych i 

doinwestować te pieniądze i dosypać do inwestycji PKP PLK, mam tylko nadzieję, że PKP 

PLK tą inwestycję wykona wyjątkowo czyli w terminie, a nie tak jak zwykle po terminie, bo 

chyba w żadnej inwestycji się nie zmieścili w terminie. Ale to już jest problem PLK, uważam, 

że powinniśmy to zrobić. Natomiast mam pytanie a propos tramwaju na Górkę Narodową, 

ponieważ tutaj jest zdjęcie 4.490.000 w pozycji 1.1.2.5, a następnie jest dołożenie w pozycji 

1.1.2.29 4,8 mln, to jest trochę więcej niż to zdjęcie o 400 tys., z czego wynikają te 

przesunięcia i czy one wpływają na proces inwestycyjny i jeszcze bardziej go opóźniają, czy 

mają charakter organizacyjny, to jest pierwsza rzecz. Druga rzecz, chciałem zapytać/…/ 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Bardzo proszę o ciszę, naprawdę dzisiaj rozumiem, że jest pewne pobudzenie na sali, ale 

proszę Państwa szanujmy się nawzajem, kolega Radny przemawia w ważnej sprawie, proszę 

się skoncentrować w uwadze. Pana Migdała zapraszam w tej sytuacji do skarbonki, Panie 

Prezesie Migdał, nie, pomyliłem, przepraszam, udzielam upomnienia. 

 

Radny – p. G. Stawowy 

Chciałem zapytać o magazyny przeciwpowodziowe bo tutaj jest kwota 22, 25 mln, a później 

3 tys. zł i jest też zdjęcie ćwierć miliona złotych, czym to jest podyktowane, plus budżet, 

który za dwa lata się załamuje praktycznie do zera. I jeszcze dwie rzeczy, ile wydano 

pieniędzy na przebudowę budynku przy Węgłowej, tam gdzie miała powstać Biblioteka 

Kraków, ponieważ informacja jest taka, że biblioteka się przenosi na Kopernika, więc ten 

budynek jakby nie będzie już pod bibliotekę, ile wydano pieniędzy i na co będzie budynek 

przeznaczony teraz. I ostatnia rzecz to jest, to jest w  zasadzie ostatnia rzecz. Jeszcze tylko 

kwestia Libanu, ja osobiście się cieszę, że ta inwestycja nie będzie realizowana w zakresie, 

który miał być robiony, pytanie tylko do Dyrektora Zarządu Zieleni co będą, jakie prace będą 

wykonane za te 2 mln zł, które zostały na zadaniu. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Panu Radnemu. Pana Dyrektora Kempfa i Panią Radną Fijałkowską proszę o 

opuszczenie sali w celu odbycia dyskusji, albo nie przeszkadzanie w prowadzeniu obrad. Pan 

Radny Michał Starobrat. 
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Radny – p. M. Starobrat 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Znaczy ja bym chciał tylko podzielić się pewną refleksją/…/ 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Przypominam o ustaleniach w dniu dzisiejszym, nie chciałbym składać wniosku formalnego, 

ale jest to trzecia osoba, która zabiera z tego samego klubu głos. Bardzo proszę. 

 

Radny – p. M. Starobrat 

Tutaj jest najlepszy dowód na to, że jednak nie powinniśmy czegoś takiego uchwalać. Znaczy 

chciałbym podzielić się refleksją, że to znowu jest tak, że autopoprawka diametralnie zmienia 

nam projekt uchwały, bo mówimy o tym, że w autopoprawce pojawiły się zmiany na 

kilkadziesiąt milionów złotych, ale to jest ok., Komisja Budżetowa sobie z tym poradziła. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Proszę do mikrofonu Panie Radny Starobrat, bardzo prosimy do mikrofonu. 

 

Radny – p. M. Starobrat 

Komisja Budżetowa poradziła sobie już z tym zwyczajem, że autopoprawka diametralnie 

zmienia całkowicie projekt uchwały i opiniujemy teraz dopiero po I czytaniu, znaleźliśmy na 

to sposób, ale chciałbym jakby podkreślić jedną rzecz, że tutaj nagle autopoprawka, w 

autopoprawce znalazło się 70 mln zł na kładkę pieszo – rowerową, do której ja nic nie mam i 

uważam, że jak najbardziej powinniśmy ją wykonywać. Chciałbym tylko przypomnieć, że jak 

rozmawialiśmy, jak poruszałem temat wiaduktu na Kąpielowej w kwocie 50 mln zł to 

Prezydent Kulig mówił, że to są pieniądze nierealne, nieosiągalne i nie ma możliwości 

znaleźć na taką inwestycję środków w tegorocznym budżecie. Więc cieszę się, że urzędnicy 

potrafią znaleźć nie 50, a 70 mln  zł  i że jeżeli wrócimy do tematu kładki przy ulicy 

Kąpielowej to również tak samo jak w przypadku budowy kładki pieszo – rowerowej te 

pieniądze się znajdą. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Panu Radnemu. Jeszcze nam został Pan Radny Tomasz Daros, bardzo proszę. 

 

Radny – p. T. Daros 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Ja mam pytanie do jednego z punktów w WPF, mianowicie do kładki pieszo – rowerowej, 

oczywiście jest to bardzo dobra inicjatywa, jak najbardziej ją popieram tylko zastanawiająca 

jest kwota, którą na nią przeznaczamy, 70 mln zł, co wchodzi w ten duży koszt/…/ 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Panowie, Państwo Radni, Panie Michale proszę koledze nie przeszkadzać. 

 

Radny – p. T. Daros 

Jeżeli weźmiemy pod uwagę koszty kładek, które były robione, między innymi kładki 

Bernatka. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. Czy Pan Dyrektor udzieli odpowiedzi czy Pan Prezydent? Bardzo proszę. 
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Zastępca Prezydenta Miasta Krakowa – p. J. Muzyk 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Odnosząc się do kładki pieszo – rowerowej, po pierwsze proszę Państwa trzeba wskazać, że 

kwota 70 mln zł jest to kwota, która jest wynikiem na razie negocjacji z udziałem PKP PLK 

jako inwestora modernizacji linii kolejowej E30, a generalnym wykonawcą czyli firmą 

Strabag. I nasze dofinansowanie, jeżeli Wysoka Rada uzna to za zasadne, ma przebiegać na 

podstawie ustawy o transporcie kolejowym. Jest to inwestycja kolejowa i my tutaj jakby nie 

mamy możliwości ogłoszenia przetargu w trybie ustawy o zamówieniach publicznych tylko 

uczestniczymy jak gdyby w procesie negocjacji z generalnym wykonawcą, takie negocjacje 

były przeprowadzone w ubiegłym tygodniu, które zakończyły się podpisaniem protokołu 

uzgodnień, oczywiście pod warunkiem, że Wysoka Rada uwzględni zmiany w WPF 

dotyczące tej kwoty 70 mln. Co się składa na  kwotę 70 mln zł, na kwotę, mówimy o jakim 

obiekcie, mówimy o obiekcie kolejowym, który z 7 m, bo to jest most jednotorowy, ma być 

powiększony do szerokości 16 m po to żebyśmy w ramach tego obiektu kolejowego mieli 

możliwość zainstalowania ścieżki pieszo – rowerowej o parametrach, które są standardami  w 

naszym mieście, czyli 3 m dla rowerzystów oraz chodnik 2 m dla pieszych. I wtedy mamy ten 

most wynoszący nie 7 m tylko 16 m. To skutkuje tym, że biorąc pod uwagę cenę mostu 

referencyjnego, czyli tego mostu dwutorowego, który przebiega obok i który będzie 

rozebrany i postawiony w jego miejsce nowy most, gdzie cena wyjściowa i uzgodniona 

pomiędzy PKP PLK, a firmą Strabag to jest kwota 72 mln skutkuje tym, że nasz most ma 

kosztować w granicach 46 mln, czyli jakby poszerzenie tego mostu o ścieżkę pieszo – 

rowerową ma kosztować kwotę 46 mln netto, do tego musimy mieć na uwadze, że jest to w 

tym momencie największa przeprawa, bo kładka Bernatka, pragnę zwrócić uwagę, że to jest 

szerokość około 140 m, ten most, który uwzględnia naszą ścieżkę pieszo – rowerową to jest 

ponad 240 m, ponadto trzeba pamiętać, że kładka Bernatka jest na istniejących podporach, 

które nie były realizowane, natomiast tutaj mamy sytuację taką, że likwiduje się w całości jak 

gdyby te podpory, które są w Wiśle, pierwotna konstrukcja była taka, że miał być ten most 

kolejowy środkowy jedynie remontowany, natomiast on będzie teraz tak samo wyglądał jak 

ten most, który już jest wykonany jednotorowy od strony Galerii Kazimierz, a nasza kładka 

ma być od strony tego mostu jednotorowego od strony Kazimierza czyli po drugiej stronie 

tego dwutorowego mostu. I teraz proszę Państwa do tego jeszcze trzeba pamiętać, że my 

robimy najazdy i zjazdy o długości około 200 m, ponieważ ten most będzie skutkował tym, że 

wjeżdżamy na tą część, na ten most, który będzie uwzględniał naszą kładkę pieszo – 

rowerową od strony ulicy Dekerta praktycznie czyli od przystanku na Zabłociu i dopiero 

wyjeżdżamy na ulicy Halickiej, czyli jak gdyby przechodzimy również dwie ulice, Dekerta, 

ulicę Podgórską, oczywiście są zainstalowane windy, zejścia dla pieszych, dla osób z 

niepełnosprawnościami, tak, że to wszystko jest przewidziane. I to jest koszt rzędu około 12 

mln, tak jest to wyszacowane przez firmę Strabag, natomiast do tego wchodzą jeszcze w grę 

koszty projektu budowlanego, bo tak naprawdę jest kwestia jak gdyby zmiany projektu 

budowlanego przez firmę Strabag. Łączna kwota, która została wynegocjowana w trakcie 

dwudniowych negocjacji z udziałem PKP PLK i z firmą Strabag to jest dofinansowanie na 

poziomie 56,9 mln zł netto, co daje nam kwotę 70 mln brutto. My niestety nie jesteśmy w 

stanie odliczyć VAT-u od tej inwestycji. Więc proszę Państwa tak naprawdę my nie mówimy 

o klasycznej kładce pieszo – rowerowej jako odrębnym obiekcie, nie mówimy o  obiekcie, 

który jest realizowany w trybie ustawy o zamówieniach publicznych, tylko mówimy o 

sytuacji realizacji jak gdyby rozbudowanego fragmentu mostu kolejowego. Ja mogę Państwu 

powiedzieć, że pierwsza oferta jaka nam została złożona oficjalnie przez PKP PLK na 

podstawie wyceny firmy Strabag jako generalnego wykonawcy opiewała na kwotę 76 mln 

netto co dawało, przy czym oni jeszcze zakładali w tym tzw. likwidację sieci wysokiego 
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napięcia, która koliduje na ulicy Halickiej jak gdyby z przejazdem tych najazdów na tą kładkę 

pieszo – rowerową. Efekt jest taki, że startowaliśmy w tych negocjacjach od poziomu 93 mln 

brutto, później zeszliśmy na poziom 81 mln brutto, dalej to nie było akceptowane przez 

Prezydenta i w wyniku tych negocjacji skończyliśmy na poziomie 70 mln brutto. Według 

wszystkich danych Strabag i PKP PLK zakładają, że realizacja naszego fragmentu tego mostu 

kolejowego musi zakończyć się nie później jak do końca  przyszłego roku czyli do 2021. 

Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Panu Prezydentowi. Jeszcze zgłosił się Pan Radny Pietrus, bardzo proszę. Z tego 

klubu jeszcze nikt nie przemawiał, więc daję tą szansę i też Radny Jacek Bednarz będzie miał 

głos. 

 

Radny – p. W. Pietrus 

Panie Przewodniczący! Panie Prezydencie! Szanowni Radni i Mieszkańcy! 

Ja chciałem przypomnieć ustalenie poranne gdzie mieliśmy ograniczyć liczbę mówców z 

poszczególnych klubów do jednego, więc prosiłbym o dotrzymywanie tego standardu, który 

został przyrzeczony na porannym spotkaniu, to jest pierwsza sprawa. Po drugie prosiłbym o 

nie generowanie znów konfliktów i wycieczek jak to sobie Pan Przewodniczący Stawowy 

pozwolił komentować działania PKP PLK, ponieważ Pan Przewodniczący bardzo dobrze wie, 

że ta realizacja musi być w terminie, ponieważ byłby nierozliczona, nie wsparta środkami 

unijnymi w sposób skuteczny, więc proszę nie imputować niepotrzebnie i nie generować 

tematów, które są tutaj niepotrzebne. Tyle, dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Pan Radny Jacek Bednarz. 

 

Radny – p. J. Bednarz 

Panie Prezydencie! Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Ja tylko króciutko, chciałem tylko powiedzieć, że ta kładka, o której tutaj rozmawiamy, to tak 

naprawdę nie połączy tylko i wyłącznie ulicy Halickiej z ulicą Podgórską czy rejonem 

Zabłocia. Ona wpisuje się w szeroko pojętą komunikację rowerową również pomiędzy 

prawobrzeżnym i lewobrzeżnym Krakowem i myślę, że biorąc pod uwagę, że zarówno były 

konsultacje społeczne z mieszkańcami w kwestii zagospodarowania terenów uwalniających 

się pod estakadami pomiędzy ulicą Miodową, a ulicą Lubicz, jak i również były takie 

konsultacje społeczne jeżeli chodzi o tereny pomiędzy ulicą Powstańców Wielkopolskich i 

właśnie Zabłociem to wydaje się, że rozmawiamy jakby w szerokim kontekście. I biorąc pod 

uwagę również Wesołą, którą mamy obok tutaj rejonu Kopernika i ulicy Blich to wydaje mi 

się, że tutaj musimy patrzyć w szerokim kontekście jakby całego układu komunikacyjnego 

pieszo – rowerowego, bo myślę, że dla tych grup będzie to dedykowane i tej komunikacji 

codziennej. Tak, że wydaje mi się, że nawet ze względu na to, że część zadań zostanie 

ograniczona, jedno zadanie, praktycznie całkowicie rezygnujemy z jednego zadania na rzecz 

realizacji tej kładki myślę, że to jest szansa, z której powinniśmy skorzystać. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Panu Radnemu. Proszę Państwa wyczerpaliśmy dyskusję w sprawie autopoprawki, 

jeżeli, była odpowiedź Pana Prezydenta, czy jeszcze jakaś jest, czy jeszcze ze strony 

wnioskodawców jakaś odpowiedź? Bardzo proszę, ale jeszcze tu jest uzupełnienie dla Pana 

Radnego. 
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Dyrektor Zarządu Inwestycji Miejskich – p. Ł. Szewczyk 

Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowny Panie Prezydencie! 

Ja odnośnie zapytania Pana Przewodniczącego Stawowego odnośnie inwestycji tramwaj na 

Górkę Narodową, tam jest kwestia taka, że ZMK w tamtym roku ogłosił przetarg na inżyniera 

kontraktu i tylko ZMK może tą umowę podpisać. Kwota jest wyższa niż są środki 

przenoszone z ZIM gdyż to dotyczy środków unijnych, które nie zostały na to zadanie 

wydatkowane w 2019 roku. Stąd ta kwota jest wyższa o tą wysokość, ale to nie ma znaczenia 

żadnego jeżeli chodzi o postęp prac czy harmonogram. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję, stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie w bloku głosowań. Przechodzę do 

kolejnego punktu, 1102, jeszcze to są z tego cyklu zmian budżetowych, projekt uchwały w 

trybie jednego czytania, minął czas składania autopoprawek, a poprawki należy składać do 

Przewodniczącego prowadzącego obrady do czasu zakończenia dyskusji.  

 

Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2020 /dot. zwiększenia planu 

dochodów i wydatków w działach 600 i 900/. 
Projekt Prezydenta, druk 1102, tryb jednego czytania, referuje Pan Dyrektor Tomasz Tylek. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Projekt uchwały zawiera zwiększenie planu dochodów i wydatków o łączną kwotę 892.079 zł 

związanych z realizacją projektów unijnych Love caps i LIFE Urbangreen. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. Nie mamy żadnych poprawek, znaczy mamy tak, pozytywną opinię Komisji 

Budżetowej, czy są stanowiska innych komisji, stanowiska klubów? Nie widzę, a zatem 

otwieram dyskusję, kto z Państwa Radnych chciałby w sprawie tego projektu uchwały zabrać 

głos? Nie widzę, a zatem zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która 

oznacza zakończenie czytania projektu. Głosowanie w bloku głosowań. Kolejny punkt z tego 

cyklu jeszcze, przedostatni druk, druk 1103, projekt uchwały w trybie tym razem dwóch 

czytań. 

 

Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2020 /dot. zmian planu 

dochodów i wydatków w działach 600, 801, 851, 855, 900 i 926/. 
Projekt Prezydenta, druk 1103, I czytanie, referuje Pan Dyrektor Tomasz Tylek. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Projekt uchwały zawiera zwiększenie planu dochodów i wydatków bieżących o łączną kwotę 

2.337.415 zł, między innymi z otrzymaniem dotacji z Polskiego Związku Pływackiego, 

zwrotem podatku VAT za rok 2019 i przeznaczeniem ich na realizację zadań imprez 

sportowych oraz zwrotem nienależnie pobranych świadczeń od podmiotów niepublicznych i 

koniecznością odprowadzenia tych środków na rachunek Małopolskiego Urzędu 

Wojewódzkiego.  Ponadto projekt uchwały zawiera zmniejszenie planu dochodów i 

wydatków inwestycyjnych o kwotę 64.827 zł na projekcie Love caps oraz pozostałe zmiany, 

zmiany w rachunku dochodów jednostek placówek oświatowych. Dziękuję. 
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Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Panie Dyrektorze. Mamy w tej sprawie pozytywną opinię Komisji Budżetowej. Czy 

są stanowiska innych komisji? Nie widzę. Stanowiska klubów? Nie widzę. Otwieram 

dyskusję, kto z Państwa Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos? Bardzo proszę Pan 

Radny Grzegorz Stawowy. 

 

Radny – p. G. Stawowy 

Panie redaktorze za chwileczkę przyjdę, przepraszam. Panie Przewodniczący! Szanowni 

Państwo! 

Znaczy a propos PKP PLK do Radnego Pietrusa, ja chętnie usłyszę o inwestycjach, które w 

terminie zrobili, ja oczywiście głęboko wierzę i popieram budowę tej kładki z WPF, bo jest 

okazja na ich decyzji lokalizacyjnej zrobić przeprawę przez Wisłę, a przypomnę, że Państwo 

przegłosowaliście do budżetu poprawkę, Rada Miasta przegłosowała do budżetu poprawkę na 

budowę kładki przy Galerii Kazimierz, więc trzeba wykorzystać okazję, a propos 

poprzedniego tematu.  

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Proszę  i ciszę, Panie Dyrektorze Franek drugie ostrzeżenie, trzeciego nie będzie tylko będzie 

świnka. 

 

Radny – p. G. Stawowy 

Natomiast tutaj jest informacja o zwrocie VAT za 2019 rok z przeznaczeniem na zadania w 

postaci wydarzeń masowych w Zarządzie Inwestycji Sportowych, mam tylko pytanie jak 

sytuacja formalna wygląda z turniejem Wagnera, z różnego typu maratonami w kontekście 

tego, co przed chwilą Premier ogłosił, to pytanie czy są w umowach klauzule na odwołanie 

tych wszystkich imprez, bo one się powoli będą na wiosnę zaczynać. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. Czy jeszcze ktoś z Państwa chciałby w sprawie tego projektu uchwały zabrać głos? 

Wnioskodawcy mają jakieś uwagi? Nie ma, a zatem proszę Państwa zamykam dyskusję i 

stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa 

określam termin wprowadzenia autopoprawek na dzień 17 marca 2020 godzina 15.oo i 

ostateczny termin zgłaszania poprawek na dzień 19 marca 2020 godzina 15.oo. I ostatni z 

cyklu zmian budżetowych, projekt uchwały w trybie dwóch czytań. 

 

Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2020 /dot. zmian w planie 

wydatków w działach 600, 900 i 921 – zadania dzielnic/. 
Projekt Prezydenta, druk 1104, I czytanie, referuje Pan Dyrektor Tomasz Tylek. Wszystko do 

godziny 15.oo, tam być może się przejęzyczyłem, 14.oo, poprawiam, 15.oo godzina 

oczywiście poprawki, godzina zgłaszania autopoprawek do druku 1103. Przechodzimy do 

referowania druku 1104. 

 

Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta – p. T. Tylek 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Projekt uchwały zawiera zmiany w planie wydatków bieżących i inwestycyjnych w łącznej 

kwocie 152.500 zł w ramach środków wydzielonych do dyspozycji dzielnic. Dziękuję. 
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Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. Mamy w tej sprawie pozytywną opinię Komisji Budżetowej. Czy są stanowiska 

innych komisji? Nie widzę. Stanowiska klubów? Nie widzę. Otwieram dyskusję, kto z 

Państwa Radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego projektu uchwały? Nie widzę, zatem 

zamykam dyskusję i stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie ze Statutem 

Miasta Krakowa określam termin wprowadzenia autopoprawek na dzień 17 marca 2020 roku 

godzina 15.oo i ostateczny termin zgłaszania poprawek na dzień 19 marca 2020 roku godzina 

15.oo. I w ten sposób proszę Państwa zgodnie z życzeniem wnioskodawców sześć punktów 

dotyczących zmian budżetowych przeprocedowaliśmy w pierwszej kolejności, wracamy już 

do tego porządku obrad, który został wcześniej  ustalony, a zatem do druku 1046.  

 

Uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Dla 

wybranych obszarów przyrodniczych miasta Krakowa – etap C. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 1046, II czytanie, referuje Pani Dyrektor 

Elżbieta Szczepińska, bardzo proszę. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Planowania Przestrzennego – p. E. Szczepińska 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Projekt miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranych obszarów 

przyrodniczych miasta Krakowa – etap C był prezentowany na posiedzeniu Komisji 

Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska Rady Miasta Krakowa w dniu 24 lutego 

tego roku i uzyskał jednogłośną pozytywną opinię komisji. Do druku 1046 nie wpłynęły 

żadne poprawki ani autopoprawki. Proszę o poddanie pod głosowanie projektu uchwały w 

sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranych 

obszarów przyrodniczych miasta Krakowa – etap C. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Pani Dyrektor ja również dziękuję. Stanowisko prasowe proszę o ciszę, panowie 

dziennikarze, państwo redaktorzy proszę nie rozmawiać, pan tyłem do mnie stoi i rozmawia i 

przeszkadza mi, proszę uprzejmie tego nie czynić. Dziękuję Panu  uprzejmie. Proszę Państwa 

mamy w tej sprawie pozytywną opinię Komisji Planowania, brak poprawek, a zatem 

stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie w bloku głosowań. Przechodzimy do kolejnego 

punktu. 

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej kwoty 

bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 5915/1577243 części 

nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym położonym 

przy ul. Prof. Seweryna 2 w Krakowie stanowiącym poprzednio własność 

wnioskodawcy. 
Projekt Prezydenta, druk 1029, zaczynamy cykl Pani Dyrektor Marty Witkowicz, którą 

zapraszam, II czytanie, referuje Pani Dyrektor. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani też autopoprawki. Dziękuję. 
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Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. Mamy w tej sprawie pozytywne opinie Komisji Mienia i Komisji Budżetowej, brak 

poprawek, stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie w bloku głosowań.  Kolejny punkt. 

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej kwoty 

bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 72/10000 części 

nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym położonym 

na os. Piastów 41 w Krakowie stanowiącym poprzednio własność 

wnioskodawców. 
Projekt Prezydenta, druk 1030, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Marta Witkowicz. 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani też autopoprawki. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. Proszę Państwa tak nas mało na Sali, a naprawdę głośno słychać, wywiady 

udzielamy w foyer, Panie Dyrektorze Kempf wywiady udzielamy w foyer, ja bardzo 

uprzejmie proszę, nie na sali obrad. Pana Radnego Wantucha też proszę o nie przeszkadzanie. 

Mamy w tej sprawie pozytywne opinie Komisji Mienia i Rozwoju Gospodarczego i Komisji 

Budżetowej, brak poprawek, stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie w bloku głosowań.  

Kolejny punkt. 

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej kwoty 

bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 2495/1835143 części 

nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym położonym 

przy ul. Nowosądeckiej 17 w Krakowie stanowiącym poprzednio własność 

wnioskodawczyni. 
Projekt Prezydenta, druk 1033, II czytanie, Pani Dyrektor Marta Witkowicz. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani też autopoprawki. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. Stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie w bloku głosowań. Nie było żadnych 

poprawek. 

 

Uchylenie uchwały nr XXIV/540/19 Rady Miasta Krakowa z dnia  

11 września 2019r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie 

bezprzetargowym lokalu mieszkalnego nr 53 usytuowanego w budynku 

przy ul. Bosaków 9 w Krakowie na rzecz najemcy z zastosowaniem 79 % 

bonifikaty. 
Projekt Prezydenta, druk 1034, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Marta Witkowicz. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani też autopoprawki. Dziękuję. 
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Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. Nie mamy żadnych poprawek ani autopoprawek. Stwierdzam odbycie II czytania, 

głosowanie w bloku głosowań. Kolejny druk z tego cyklu 1035. 

 

Wyrażenie zgody na udzielenie od 2020 roku bonifikaty w wysokości 90 % 

dla Centrum Placówek Opiekuńczo – Wychowawczych Parkowa  

w Krakowie, od opłaty rocznej ustalonej jako 0,3 % ceny nieruchomości  

z tytułu trwałego zarządu ustanowionego na nieruchomości położonej przy 

ul. Pod Kopcem 26 w Krakowie, stanowiącej własność Gminy Miejskiej 

Kraków. 
Projekt Prezydenta, druk 1035, referuje Pani Dyrektor Marta Witkowicz. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani też autopoprawki. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. Nie mamy żadnych poprawek ani autopoprawek. Stwierdzam odbycie II czytania, 

głosowanie w bloku głosowań. Kolejny punkt. 

 

Wyrażenie zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym lokalu mieszkalnego 

nr 13 usytuowanego w budynku przy ul. Krowoderskiej 4 w Krakowie na 

rzecz najemcy z zastosowaniem 55% bonifikaty. 
Projekt Prezydenta, druk 1036, II czytanie.  

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani też autopoprawki. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. Nie mamy żadnych poprawek ani autopoprawek. Stwierdzam odbycie II czytania, 

głosowanie w bloku głosowań. Kolejny punkt. 

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 1/6 cz. zwaloryzowanej 

kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 11/1000 części 

nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym położonym 

przy ul. Pigonia 4 w Krakowie stanowiącym poprzednio własność 

wnioskodawczyni. 
Projekt Prezydenta, druk 1037, II czytanie, referuje Pani Marta Witkowicz. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani też autopoprawki. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Mam prośbę do Pana Sekretarza, Panie Sekretarzu jest prośba żeby zamknąć drzwi, bo straszy 

hałas jest, jakby Pan był miły, bo akurat jest Pan najbliżej, bo tam jest taki hałas, że dosłownie 
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nam przeszkadza. Dziękuję bardzo. Nie mamy żadnych poprawek ani autopoprawek. 

Stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie w bloku głosowań. Kolejny punkt 1050. 

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej kwoty 

bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 6413/368829 części 

nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym położonym 

przy ul. Heleny 6 w Krakowie stanowiącym poprzednio własność 

wnioskodawczyni. 
Projekt Prezydenta, druk 1050, II czytanie, Pani Marta Witkowicz. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani też autopoprawki. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję bardzo. Nie mamy żadnych poprawek ani autopoprawek. Stwierdzam odbycie II 

czytania, głosowanie w bloku głosowań. Kolejny druk z tego cyklu, 1051. 

 

Wyrażenie zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym lokalu mieszkalnego 

nr 4 usytuowanego w budynku na os. Górali 14 w Krakowie na rzecz 

najemcy z zastosowaniem 26 % bonifikaty. 
Projekt Prezydenta, druk 1051, referuje Pani Dyrektor Marta Witkowicz.  

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani też autopoprawki. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję bardzo. Nie mamy żadnych poprawek ani autopoprawek. Stwierdzam odbycie II 

czytania, głosowanie w bloku głosowań. Kolejny druk 1052. 

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 1/2 części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 

210/10000 części nieruchomości gruntowej związanego z lokalem 

mieszkalnym położonym na os. 2 Pułku Lotniczego 50 w Krakowie 

stanowiącym poprzednio własność wnioskodawczyni w wyżej wymienionej 

części. 
Projekt Prezydenta, druk 1052, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Marta Witkowicz. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani też autopoprawki. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. Nie mamy żadnych poprawek ani autopoprawek. Stwierdzam odbycie II czytania, 

głosowanie w bloku głosowań. Kolejny druk z tego cyklu, 1053. 
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Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej kwoty 

bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 3084/1006338 części 

nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym położonym 

przy ul. Spółdzielców 17 w Krakowie stanowiącym poprzednio własność 

wnioskodawczyni. 
Projekt Prezydenta, druk 1053, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Marta Witkowicz. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani też autopoprawki. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. Nie mamy żadnych poprawek ani autopoprawek. Stwierdzam odbycie II czytania, 

głosowanie w bloku głosowań. Kolejny druk. 

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu części zwaloryzowanej 

kwoty odpowiadającej środkom finansowym przeznaczonym na remont 

lokalu mieszkalnego położonego w budynku nr 14 przy ulicy Wybickiego  

w Krakowie, co stanowi 24,72% udzielonej przez Gminę Miejską Kraków 

bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego usytuowanego  

w budynku nr 26 położonego przy ul. Retoryka w Krakowie. 
Projekt Prezydenta, druk 1055, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Marta Witkowicz. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani też autopoprawki. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. Nie mamy żadnych poprawek ani autopoprawek. Stwierdzam odbycie II czytania, 

głosowanie w bloku głosowań. Kolejny druk z tego cyklu. 

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej kwoty 

bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 6587/261274 części 

nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym położonym 

przy ul. Telimeny 27 w Krakowie stanowiącym poprzednio własność 

wnioskodawców. 
Projekt Prezydenta, druk 1056, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Marta Witkowicz. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani też autopoprawki. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. Nie mamy żadnych poprawek ani autopoprawek. Stwierdzam odbycie II czytania, 

głosowanie w bloku głosowań. Kolejny druk z tego cyklu. 
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Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej kwoty 

bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 5418/349216 części 

nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym położonym 

na os. Piastów 50 w Krakowie stanowiącym poprzednio własność 

wnioskodawczyni. 
Projekt Prezydenta, druk 1057, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Marta Witkowicz. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Do projektu uchwały nie wpłynęły poprawki ani też autopoprawki. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. Stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie w bloku głosowań. Kolejny projekt, 

teraz przechodzimy do projektu uchwały w trybie jednego czytania. 

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej kwoty 

bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży lokalu mieszkalnego usytuowanego 

w budynku nr 28A położonego na os. Na Stoku w Krakowie. 
Projekt Prezydenta, druk 1079, I czytanie, referuje Pani Dyrektor Marta Witkowicz. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania solidarnie od dłużników 

osobistych i rzeczowych zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży lokalu mieszkalnego, 

który był nabyty od Gminy Miejskiej Kraków. Nieruchomość, sprawa możliwości odstąpienia 

od żądania zwrotu bonifikaty zgodnie z przyjętymi zasadami i procedurami została omówiona 

na dwóch komisjach, które poprzedziły oczywiście dzisiaj przygotowanie projektu uchwały, 

zarówno Komisja Mienia i Rozwoju Gospodarczego jak i Komisja Budżetowa wyraziły swoją 

opinię na temat takiej możliwości pozytywnie, dlatego dzisiaj przedstawiam Państwu projekt 

uchwały o treści jak przed chwilą powiedziałam. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Pani Dyrektor. Proszę Państwa mamy tu pozytywną opinię Komisji Mienia i 

Rozwoju Gospodarczego oraz pozytywną opinię Komisji Budżetowej. Czy są stanowiska 

innych komisji? Nie widzę. Stanowiska klubów? Nie widzę. Otwieram dyskusję, kto z 

Państwa Radnych chce zabrać głos w sprawie tego projektu uchwały? Nie widzę, a zatem 

zamykam dyskusję i stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie ze Statutem 

Miasta Krakowa określam termin wprowadzenia autopoprawek na dzień 17 marca 2020 

godzina 15.oo i ostateczny termin zgłaszania poprawek na dzień 19 marca 2020 godzina 

15.oo. Kolejny projekt uchwały w trybie dwóch czytań. 

 

Wyrażenie zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym lokalu mieszkalnego 

nr 20 usytuowanego w budynku przy al. Słowackiego 11B w Krakowie na 

rzecz najemcy z zastosowaniem 57 % bonifikaty. 
Projekt Prezydenta, druk 1080, I czytanie, referuje Pani Dyrektor Marta Witkowicz. 
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Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym lokalu 

mieszkalnego, który położony jest w Krakowie przy al. Słowackiego 11B na rzecz najemcy z 

zastosowaniem indywidualnej bonifikaty, która będzie wynosiła 57 % od ceny lokalu, a także 

od ceny sprzedaży związanego z lokalem mieszkalnym udziału w prawie własności 

nieruchomości gruntowej. Zgodnie z przyjętymi zasadami sprawa przed wystąpieniem tutaj i 

przygotowaniem projektu uchwały jest przedmiotem analizy przez dwie komisje, Komisja 

Budżetowa i Komisja Mienia i Rozwoju Gospodarczego taką możliwość zaopiniowały 

pozytywnie uznając zasadność przyznania indywidualnej bonifikaty, dlatego przedstawiam 

dzisiaj Państwu projekt uchwały. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. Proszę Państwa mamy tu pozytywną opinię Komisji Mienia i Rozwoju 

Gospodarczego oraz pozytywną opinię Komisji Budżetowej. Czy są stanowiska innych 

komisji? Nie widzę. Stanowiska klubów? Nie widzę. Otwieram dyskusję, kto z Państwa 

Radnych chce zabrać głos w sprawie tego projektu uchwały? Nie widzę, a zatem zamykam 

dyskusję i stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie ze Statutem Miasta 

Krakowa określam termin wprowadzenia autopoprawek na dzień 17 marca 2020 godzina 

15.oo i ostateczny termin zgłaszania poprawek na dzień 19 marca 2020 godzina 15.oo. 

Kolejny projekt uchwały w trybie dwóch czytań. 

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej kwoty 

bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 601/239556 części 

nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym położonym 

na os. Złotego Wieku 34 w Krakowie stanowiącym poprzednio własność 

wnioskodawczyni. 
Projekt Prezydenta, druk 1083, I czytanie, referuje Pani Dyrektor Marta Witkowicz. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty, która 

była udzielona od ceny sprzedaży udziału części nieruchomości gruntowej związanej z 

lokalem mieszkalnym położonym na osiedlu Złotego Wieku 34. Sprawa była przedmiotem 

analizy na dwóch komisjach, zgodnie z przyjętymi standardami, procedurami i zarówno 

Komisja Budżetowa jak i Komisja Mienia zaopiniowały taką możliwość pozytywnie. Dlatego 

przedstawiam Państwu dzisiaj projekt uchwały. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Pani Dyrektor. Jak już  Pani wspomniała mamy  pozytywną opinię Komisji Mienia i 

Rozwoju Gospodarczego oraz pozytywną opinię Komisji Budżetowej. Czy są stanowiska 

innych komisji? Nie widzę. Stanowiska klubów? Nie widzę. Otwieram dyskusję, kto z 

Państwa Radnych chce zabrać głos w sprawie tego projektu uchwały? Nie widzę, a zatem 

zamykam dyskusję i stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie ze Statutem 

Miasta Krakowa określam termin wprowadzenia autopoprawek na dzień 17 marca 2020 

godzina 15.oo i ostateczny termin zgłaszania poprawek na dzień 19 marca 2020 godzina 

15.oo. Proszę Państwa przechodzimy do drugiej teczki, z której już część uchwał była 

zrobiona, a zatem przebiega nam Sesja sprawnie i bardzo proszę Państwa Radnych będących 
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w zasięgu głosu o nie oddalanie się bo mamy nadzieję tą Sesję skończyć w miarę wcześnie. 

Kolejny projekt uchwały w trybie dwóch czytań. 

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej kwoty 

bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 6027/410226 części 

nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym położonym 

przy ul. Strzelców 21 w Krakowie stanowiącym poprzednio własność 

wnioskodawcy. 
Projekt Prezydenta, druk 1084, I czytanie, referuje Pani Dyrektor Marta Witkowicz. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Panie Przewodniczący! 

Projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na odstąpienie żądania zwrotu bonifikaty, jaka 

była udzielona przy sprzedaży udziału części nieruchomości gruntowej związanej z lokalem 

mieszkalnym położonym przy ulicy Strzelców 21 stanowiącym uprzednio własność 

wnioskodawcy. Sprawa była szczegółowo analizowana na dwóch komisjach, Komisja Mienia 

i Rozwoju Gospodarczego w dniu 22 października wydała opinię pozytywną, a Komisja 

Budżetowa 21 stycznia również i stąd dziś przygotowany projekt uchwały. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Pani Dyrektor. Państwo Radni, Panowie Dyrektorzy, tym razem Dyrektor Kempf  

jest w centrum mojej uwagi jako osoba mi przeszkadzająca, drugie upomnienie, trzecie będzie 

świnka. Przypominam o Dyrektorze Franku, że ma już dwa i będzie świnka, jest już bardzo 

blisko. Mamy  pozytywną opinię Komisji Mienia i Rozwoju Gospodarczego oraz pozytywną 

opinię Komisji Budżetowej. Czy są stanowiska innych komisji? Nie widzę. Stanowiska 

klubów? Nie widzę. Otwieram dyskusję, kto z Państwa Radnych chce zabrać głos w sprawie 

tego projektu uchwały? Nie widzę, a zatem zamykam dyskusję i stwierdzam, że Rada odbyła 

I czytanie projektu i zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa określam termin wprowadzenia 

autopoprawek na dzień 17 marca 2020 godzina 15.oo i ostateczny termin zgłaszania 

poprawek na dzień 19 marca 2020 godzina 15.oo. Kolejny projekt uchwały w trybie dwóch 

czytań. 

 

Wyrażenie zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym lokalu mieszkalnego 

nr 1 usytuowanego w budynku na os. Na Lotnisku 8 w Krakowie na rzecz 

najemców z zastosowaniem 74 % bonifikaty. 
Projekt Prezydenta, druk 1094, I czytanie, referuje Pani Dyrektor Marta Witkowicz. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Projekt uchwały według druku 1094 dotyczy wyrażenia zgody na zbycie w trybie 

bezprzetargowym lokalu mieszkalnego, który najmowany jest przez najemcę, a 

zlokalizowany jest w budynku na os. Na Lotnisku 8 z zastosowaniem indywidualnej 74 % 

bonifikaty. Możliwość zastosowania tej bonifikaty indywidualnej była przedmiotem analizy i 

omówienia na dwóch komisjach, Komisja Mienia i Rozwoju Gospodarczego 7 stycznia 2020 

roku pozytywnie zaopiniowała taką możliwość, a Komisja Budżetowa 21 stycznia również 

pozytywnie ją zaopiniowała, stąd przygotowany dzisiaj projekt uchwały, który Państwu 

przedstawiam. Dziękuję. 
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Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Pani Dyrektor. Jak już  Pani Dyrektor wspomniała mamy  pozytywną opinię 

Komisji Mienia i Rozwoju Gospodarczego oraz pozytywną opinię Komisji Budżetowej. Czy 

są stanowiska innych komisji? Nie widzę. Stanowiska klubów? Nie widzę. Otwieram 

dyskusję, kto z Państwa Radnych chce zabrać głos w sprawie tego projektu uchwały? Nie 

widzę, a zatem zamykam dyskusję i stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie 

ze Statutem Miasta Krakowa określam termin wprowadzenia autopoprawek na dzień 17 

marca 2020 godzina 15.oo i ostateczny termin zgłaszania poprawek na dzień 19 marca 2020 

godzina 15.oo. Projekt uchwały w trybie dwóch czytań. 

 

Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu od obojga 

wnioskodawców po 1/2 części zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej 

od ceny sprzedaży udziału 5787/1577243 części nieruchomości gruntowej 

związanego z lokalem mieszkalnym położonym przy ul. Na Kozłówce 5  

w Krakowie stanowiącym poprzednio ich własność we wskazanych 

częściach. 
Projekt Prezydenta, druk 1095, I czytanie, referuje Pani Dyrektor Marta Witkowicz. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu po ½ części 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty od/…/ 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Stanowisko dziennikarskie też proszę o to żeby nie przeszkadzało mi, jakby były panie miłe, 

bo naprawdę tam jest bez przerwy jakiś, i pan też oczywiście, bardzo uprzejmie proszę żeby 

Państwo mi nie przeszkadzali. Jeżeli mają Państwo jakieś sprawy proszę wyjść na zewnątrz. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Dotyczy ta uchwała wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu od obojga 

wnioskodawców po ½ części zwaloryzowanej kwoty bonifikaty jaka była udzielona przy 

sprzedaży udziału w części nieruchomości gruntowej związanej z lokalem, który stanowił 

uprzednio własność tych państwa. Sprawa była analizowana na dwóch komisjach, Komisja 

Mienia i Rozwoju Gospodarczego i Komisja Budżetowa zgodnie z przyjętymi naszymi 

zasadami, wcześniej analizuje takie sprawy, wyraziły obydwie komisje opinie pozytywne, po 

tych opiniach pozytywnych został przygotowany projekt uchwały, który Państwu dzisiaj 

przedstawiam. Dziękuję.  

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Pani Dyrektor. Jak Pani wspomniała mamy pozytywną opinię Komisji Mienia i 

Rozwoju Gospodarczego oraz pozytywną opinię Komisji Budżetowej. Czy są stanowiska 

innych komisji? Nie widzę. Stanowiska klubów? Nie widzę. Otwieram dyskusję, kto z 

Państwa Radnych chce zabrać głos w sprawie tego projektu uchwały? Nie widzę, a zatem 

zamykam dyskusję i stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie projektu i zgodnie ze Statutem 

Miasta Krakowa określam termin wprowadzenia autopoprawek na dzień 17 marca 2020 

godzina 15.oo i ostateczny termin zgłaszania poprawek na dzień 19 marca 2020 godzina 

15.oo. Kolejny projekt uchwały w trybie dwóch czytań. 
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Wyrażenie zgody na sprzedaż w trybie bezprzetargowym niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych stanowiących własność Gminy Miejskiej 

Kraków, położonych przy ul. Buszka na rzecz Uniwersytetu 

Pedagogicznego im. Komisji Edukacji Narodowej w Krakowie wraz  

z udzieleniem 90 % bonifikaty od ich ceny. 
Projekt Prezydenta, druk 1054, I czytanie, referuje Pani Dyrektor Marta Witkowicz. 

 

Dyrektor Wydziału Skarbu Miasta – p. M. Witkowicz 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Projekt uchwały, który Państwu dzisiaj przedstawiam dotyczy wyrażenia zgody na sprzedaż 

prawa własności nieruchomości, które stanowią własność Gminy Miejskiej Kraków, są 

niezabudowane, położone są w Krakowie przy ulicy Buszka, sprzedaż nastąpi w trybie 

bezprzetargowym na rzecz Uniwersytetu Pedagogicznego, który jednocześnie zwrócił się 

również z prośbą o wyrażenie zgody na udzielenie od ceny sprzedaży 90 % bonifikaty. I są to 

działki o powierzchni łącznej 276 m, to są trzy działki, jedna ma 27 m, druga 126 m, trzecia 

123 m, trzy działki znajdują się w kompleksie działek, które już Uniwersytet Pedagogiczny 

pozyskał, są położone obok i na tych działkach, które stanowią własność obecnie Gminy 

Miejskiej Kraków oraz Uniwersytetu Pedagogicznego i jeszcze innych, których Uniwersytet 

Pedagogiczny będzie starał się pozyskać, Uniwersytet ma zamiar wybudować halę sportową 

służącą społeczności akademickiej w ramach działalności statutowej Uniwersytetu czyli w 

ramach działalności oświatowej, naukowej, wychowawczej i sportowej na cele nie związane z 

działalnością zarobkową, co wypełnia dyspozycje odpowiedniego artykułu ustawy o 

gospodarce nieruchomościami dającymi podstawę do wystąpienia tutaj do Państwa z takim 

wnioskiem nie tylko o sprzedaż bezprzetargową, ale również w trybie art. 68 o zastosowanie 

bonifikaty. Cena zbywanego prawa własności przedmiotowych nieruchomości została 

określona przez rzeczoznawcę majątkowego na kwotę łącznie z VAT i po oczywiście 

przyjęciu naszych zasad, którymi się kierujemy ustalając taką cenę, w kwocie 551.562 zł. W 

przypadku, kiedy Państwo wyrazicie zgodę na udzielenie bonifikaty to do zapłaty przez 

Uniwersytet będzie kwota 44.842,44 zł plus podatek VAT w stawce 23 %, to jest doliczone 

zostanie 10.313,76 zł, w związku z tym cena brutto po zastosowaniu bonifikaty będzie 

wynosiła 55.156,20 zł. Jednocześnie oczywiście zgodnie z przepisami jakie obowiązują w ty 

zakresie ustawy o gospodarce nieruchomościami co również znalazło się w odpowiednim 

punkcie 2 uchwały Rady, w przypadku, kiedy nabywca chciałby zbyć, albo nie wykorzystać 

tą nieruchomość na inne cele niż cele uzasadniające udzielenie bonifikaty przed upływem 10 

lat od dnia nabycia będzie zobowiązany do zwrotu kwoty równej udzielonej bonifikaty, po jej 

waloryzacji. Dziękuję bardzo.  

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Pani Dyrektor.  Mamy w tej sprawie pozytywną opinię Komisji Mienia i Rozwoju 

Gospodarczego oraz pozytywną opinię Komisji Budżetowej. Czy są stanowiska innych 

komisji? Nie widzę. Stanowiska klubów? Nie widzę. Otwieram dyskusję, kto z Państwa 

Radnych chciałby w tym punkcie zabrać głos? Bardzo proszę Pan Radny Michał Starobrat.  

 

Radny – p. M. Starobrat 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Ja już kilka sesji temu zgłaszałem takie zapotrzebowanie, aby Prezydent Miasta Krakowa 

pomyślał o pewnym kluczu, którego będzie się trzymał przy udzielaniu bonifikaty. Wcześniej 

udzielaliśmy bonifikaty dla kościoła w wysokości 97 %, ostatnio było na budowę kolejnego 

kościoła 90 %, teraz jest dla Uniwersytetu 90 %, ja ogólnie nie mam nic przeciwko żebyśmy 
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takich bonifikat udzielali, ale dlaczego to jest akurat 90, a w przypadku np. terenów pod 

Centrum Jana Pawła było 97 %, tego nie rozumiem. I ponownie apeluję o to, abyśmy 

wypracowali pewien klucz udzielania bonifikat, albo to będzie tak, że rzeczywiście 90 % 

ustalamy w każdym przypadku, albo jest jakiś klucz, że jednym dajemy 97, drugim 90, ale 

wytłumaczmy to mieszkańcom dlaczego oddajemy coś, co należy do nich, do mieszkańców z 

tak ogromnymi bonifikatami. Więc po raz kolejny apeluję o to, aby taki klucz był 

wypracowany i tłumaczę się dlaczego będę, wstrzymam się w głosowaniu ze względu właśnie 

na to, że nie ze względu na to, że jestem przeciwny, aby Gmina Miejska Kraków przekazała z 

bonifikatą ten teren dla Uniwersytetu Pedagogicznego, ale właśnie dlatego, że nie ma 

czystych reguł gry i komu i jaka kwota  przysługuje.  

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Rozumiem ten głos w dyskusji, oczywiście musi Pan jakiś też, podejrzewam, że może i nawet 

w formie interpelacji tą sprawę należałoby gdzieś odnotować, rzeczywiście sprawa wymaga 

dyskusji, bo być może chodzi tam o różny rodzaj jakości gruntów, na pewno trzeba by to 

wyjaśnić żeby rzeczywiście zastosować rozwiązania, które są klarowne, przejrzyste i 

traktujące podmioty równorzędnie. Czy jeszcze ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w tej 

sprawie? Nie widzę, a zatem zamykam dyskusję i stwierdzam, że Rada odbyła I czytanie 

projektu i zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa określam termin wprowadzenia 

autopoprawek na dzień 17 marca 2020 godzina 15.oo i ostateczny termin zgłaszania 

poprawek na dzień 19 marca 2020 godzina 15.oo. I teraz proszę Państwa mamy kilka 

punktów, które już przeprocedowaliśmy, raz, dwa, trzy, cztery, pięć, sześć i proszę Państwa 

nie ukrywam, że zbliżamy się powoli do końca Sesji, zostało nam 10 punktów licząc 

wszystkie inne, przypominam to Państwu Radnym, że dzisiaj zgodnie z Państwa podjętymi 

działaniami Sesja będzie krótsza na pewno.  

 

Zasady udzielania i rozliczania dotacji celowej na zadania służące ochronie 

zasobów wodnych w ramach krakowskiej mikroretencji wód opadowych  

i roztopowych. 
Projekt Prezydenta, druk 1049, II czytanie, referuje Pani Dyrektor Ewa Olszowska, 

przepraszam, Pani Dyrektor Mrugała, proszę wybaczyć, miałem tu wpisaną i czytam 

odruchowo. 

 

Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska – p. M. Mrugała 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Do tego druku nie została złożona autopoprawka Pana Prezydenta, ani również Państwo 

Radni nie zgłosiliście poprawek. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

A zatem nie ma żadnej autopoprawki ani poprawek, stwierdzam odbycie II czytania, 

głosowanie w bloku głosowań. Kolejny punkt 1093. Teraz mamy projekt uchwały w trybie 

jednego czytania, a zatem minął czas składania autopoprawek, a poprawki należy składać do 

Przewodniczącego prowadzącego obrady do czasu zakończenia dyskusji. 

 

Zmiana Uchwały Nr XII/201/19 w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Miejską Kraków oraz 

określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych w Krakowie. 
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Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk 1093, tryb jednego czytania, referuje Pani Dyrektor 

Ewa Całus. 

 

Dyrektor Wydziału Edukacji – p. E. Całus 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Przedstawiam projekt uchwały, który cyklicznie przedstawiamy Państwu Radnym dotyczący 

ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Miejską 

Kraków i określenia granic ich obwodów. Za każdym razem, kiedy pojawiają się 

okoliczności, które wpływają na to, że treść tej uchwały w zakresie granic obwodów albo 

adresów czy ustalenia miejsc usytuowania placówek się zmieniają to ta uchwała właśnie jest 

jedną z tych uchwał, które musimy zmienić i w przypadku projektu tej uchwały uzasadnienie 

do jej zmiany jest następujące: Po pierwsze nastąpiły zmiany administracyjne i powstanie 

nowych adresów w przypadku kilku placówek, po drugie utworzyliśmy Szkołę Podstawową 

Nr 13 uchwałą Rady Miasta Krakowa z ostatniej Sesji i Samorządowe Przedszkole Nr 31 w 

Krakowie przy ulicy Księdza Józefa Meiera 16D czyli Zespół Szkół przy Gotyku i tą 

placówkę umieszczamy również w projekcie tej uchwały i wreszcie dokonaliśmy konsultacji 

z dyrektorami i radami dzielnic i w wyniku tych konsultacji również zostały dokonane 

korekty granic obwodów, te wszystkie zmiany znajdują się w projekcie tej uchwały, bardzo 

proszę o zagłosowanie za tym projektem. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Pani Dyrektor.  Mamy w tej sprawie pozytywną opinię Komisji Edukacji. Czy są 

stanowiska innych komisji? Nie widzę. Stanowiska klubów? Nie widzę, otwieram dyskusję, 

kto z Państwa Radnych chciałby  w sprawie tego projektu uchwały zabrać głos? Nie widzę, a 

zatem, przepraszam, Pan Radny Michał Starobrat. 

 

Radny – p. M. Starobrat 

Ja mam tylko jedno pytanie, ponieważ rok temu zgłaszałem problem dla Szkoły Podstawowej 

Nr 27, bloki przy ulicy Łużyckiej bodajże numery 51, 53, 55 oraz 63 i kolejne i zauważyłem, 

że w projekcie uchwały te bloki są zapisane to czego nie było w zeszłym roku, czyli dobrze, 

fajnie, tylko mieszkańcy zgłaszają uwagi, że rejestrując swoje dzieci dostają informację, że 

nie jest to ich szkoła rejonowa, czy to wynika z tego, że to co teraz głosujemy wejdzie za rok? 

I czy to jest tak, że jednak jest tu pewne przekłamanie w systemie, bo mieszkańcy jednak tych 

bloków Łużyckiej 51, 53, 55 i 63, 65 bodajże dalej jednak jest ta szkoła nr 29 w bardzo 

bliskim sąsiedztwie i pytanie skąd wynika to, że system wyrzuca ich jako nie szkoła 

obwodowa, a jednak w uchwale jest wpisane, że jest to szkoła ich obwodowa. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Czy Pani Dyrektor się ustosunkuje do tego? Bardzo proszę. 

 

Dyrektor Wydziału Edukacji – p. E. Całus 

Zmiany wynikające z tego projektu, jeżeli projekt zostanie przyjęty przez Państwa Radnych, 

wejdą w życie od 1 września 2020 roku i tym samy po przyjęciu tej uchwały dokonamy 

zmian w systemie. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Rozumiem, że wyjaśnienie zostało przyjęte. Czy mamy jeszcze jakieś głosy w dyskusji? 

Bardzo proszę, drugie wystąpienie Panie Radny. 
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Radny – p. M. Starobrat 

Pani Dyrektor tylko takie pytanie czy tak jak było rok temu będą dzieci, które będą 

zapisywały się do tej szkoły, czy również będzie taka niepisana umowa, że rzeczywiście Pani 

Dyrektor Szkoły Nr 27 będzie te dzieci przyjmować, bo rok temu rzeczywiście tak było, 

rozmawiałem z Panią Dyrektor Szkoły Nr 27, Panią Alicją Kos i rozmawiałem z Panią i takie 

zapewnienie było, że mimo, iż te bloki nie są wpisane do obwodu to jednak dzieci będą 

przyjmowane i czy teraz też rodziców możemy uspokoić, że te dzieci będą przyjęte do tej 

szkoły. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję bardzo. Czy Pani Dyrektor jeszcze? Bardzo proszę. 

 

Dyrektor Wydziału Edukacji – p. E. Całus 

Panie Przewodniczący! 

Panie Radny ja rozumiem, że to już jest pytanie nie dotyczące projektu tej uchwały, natomiast 

informuję w ten sposób jeżeli chodzi o te indywidualne przypadki to możemy porozmawiać 

osobno, jeżeli Pan Radny będzie miał więcej pytań, natomiast w miarę wolnych miejsc osoby 

również spoza rejonu będą przyjmowane do tej szkoły. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. Czy jeszcze ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę, a zatem zgodnie ze 

Statutem Miasta Krakowa zamykam dyskusję, co oznacza zakończenie czytania projektu. W 

trybie statutowym nie zgłoszono poprawek, zatem będziemy głosowali projekt tej uchwały w 

pierwotnym brzmieniu w bloku głosowań, który już niedługo nastąpi proszę Państwa, 

zwracam uwagę w zasięgu głosu mojego, a nieobecnych na sali Radnych, aby powoli 

przybywali na salę obrad. 

 

Ustalenie stawki opłat za korzystanie przez operatora i przewoźnika  

z przystanków komunikacyjnych lub dworców, których właścicielem albo 

zarządzającym jest Gmina Miejska Kraków. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk Nr 1025, II czytanie, referuje Pan Dyrektor Łukasz 

Franek. Tak jest, tu jest poprawka wycofana Pana Radnego Kazimierza Chrzanowskiego. 

 

Dyrektor Zarządu Transportu Publicznego – p. Ł. Franek 

Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Do druku wpłynęła poprawka, wspomniana poprawka Pana Radnego Chrzanowskiego, która 

została skonsumowana autopoprawką Pana Prezydenta, natomiast w przypadku poprawki 

Klubu Radnych Przyjazny Kraków opinia jest negatywna, co do zasady temat normy Euro 6 i 

jakby apelu w stronę władz centralnych o to, żeby takie możliwości były, opiniowaliśmy 

pozytywnie, natomiast w tej chwili zdaniem naszych prawników nie ma możliwości 

zróżnicowania ceny, ponieważ taki zapis może zostać potraktowany jako niezgodny z art. 16 

ust. 4 ustawy o publicznym transporcie zbiorowym, który w swojej treści stanowi o 

ustanowieniu opłat z uwzględnieniem nie dyskryminujących zasad, innymi słowy w tej chwili 

to różnicowane dotyczy kosztów związanych z utrzymaniem przystanków i zdaniem 

prawników wprowadzenie różnicowania ze względu na normy euro, które tak jak 

powiedziałem sam pomysł jest dobry tylko dzisiejsze przepisy na to niestety nie pozwalają. 

Dlatego tutaj opinia jest wyraźnie negatywna.  
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Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Panie Dyrektorze. A zatem proszę Państwa mamy tutaj autopoprawkę, mamy 

jeszcze poprawkę Klubu Radnych Przyjazny Kraków, będziemy oczywiście to uwzględniać w 

bloku głosowań. Bardzo proszę dyskusja w sprawie autopoprawki bądź poprawki Pan Radny 

Łukasz Wantuch. 

 

Radny – p. Ł. Wantuch 

Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Tak jak wspomniał Pan Dyrektor Łukasz Franek chyba nikt na tej sali nie zgadza się co do 

celowości tej poprawki, która jest zachętą do wymiany taboru, który przyjeżdża do miasta na 

ekologiczny. W tej poprawce ustanawiamy stawkę zero złotych czyli z 5 groszy na zero 

złotych dla pojazdów, które spełniają normy ekologiczne. Teraz dlaczego ta poprawka jest 

ważna. Oczywiście istnieje ryzyko, że tego typu poprawka może zostać uchylona przez 

Wojewodę z tym, że ta poprawka jest skonstruowana w ten sposób, że ta poprawka nie 

zagraża samej uchwale. Jeżeli Wojewoda uzna, że ten ustęp jest niezgodny rzeczywiście z 

ustawą to uchyli tylko ten jeden ustęp, a nie całą uchwałę. Taki też był zresztą, tak celowo 

została ta poprawka napisana biorąc pod uwagę, że rzeczywiście może ona budzić 

wątpliwości, tylko proszę Państwa czasami się zdarza tak, że my jesteśmy przekonani, że 

dana uchwała zostanie uchylona przez Wojewodę, a nie zostaje, a czasami jest odwrotnie, 

przykładowo np. uchwała sprzed kilku lat dotycząca wymiany pieców węglowych. Wszyscy 

byliśmy przekonani, że ona jest zgodna z prawem, a w sądzie została uchylona. Jeżeli 

Wojewoda uchyli tą naszą poprawkę, ten ustęp, to rzeczywiście będziemy mogli powiedzieć, 

że w tej sytuacji nie mamy żadnego innego narzędzia,  nie mamy innego narzędzia, które by 

rozwiązywało ten, czy chociaż pomagało w rozwiązywaniu tego ogromnego problemu jakim 

jest wjazd busów spoza Krakowa do naszego miasta. Jest to po kilka tysięcy pojazdów 

codziennie, często te pojazdy nie spełniają najbardziej elementarnych norm, nie mówię o 

normie Euro 6, ale często to są pojazdy, które sądząc chociażby po kolorze, który wychodzi z 

rury wydechowej to są pojazdy, które nawet nie wiem czy Euro 2 czy 3 spełniają. Więc my 

próbujemy znaleźć rozwiązanie, być może to rozwiązanie nie jest doskonałe, ale jest takie 

powiedzenie, że gra się takimi kartami jakie się dostaje. I być może nawet jeżeli Wojewoda 

uchyli tą poprawkę to będzie to też sygnał dla Sejmiku, dla rządu, dla odpowiednich 

ministerstw, że trzeba w takiej sytuacji rzeczywiście dokonać nowelizacji tej ustawy. Proszę 

również pamiętać, że na ostatniej Sesji przyjęliśmy rezolucję do Ministra, rezolucję Klubu 

Przyjazny Kraków, właśnie w tej sprawie. Stawka 5 groszy nie była zmieniana od roku 2011. 

Nasze miasto podejmuje różne działania dotyczące poprawy jakości powietrza, 

koncentrujemy się głównie na piecach węglowych i daje to efekty, ale musimy też zmierzyć 

się z problemem wjazdu busów do naszego miasta. I poprawka Klubu Przyjazny Kraków 

próbuje ten problem rozwiązać. Więc uważamy, że warto ją przyjąć i tak jak powiedziałem, 

ewentualne uchylenie przez Wojewodę w żaden sposób nie zagraża samej uchwale, zostanie 

ona tylko przyjęta bez tego jednego zapisu. Więc wydaje mi się, że jest to ryzyko, ale ryzyko 

absolutnie przemyślane i skalkulowane i warto spróbować, bo być może Wojewoda uzna, że 

przez słowo koszty nie rozumiemy tylko bezpośrednich kosztów, ale są to też koszty np. 

ekologiczne, koszty związane z tym, że te pojazdy, które wjeżdżają i trują nas i w pewien 

sposób my ponosimy koszty tego typu pojazdów nie bezpośrednie, ale pośrednie w postaci 

utraty zdrowia czy nawet życia. Dlatego w tej sytuacji warto tą poprawkę poprzeć i zobaczyć 

jaka będzie reakcja Wojewody. Dziękuję bardzo. 
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Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Panu Radnemu. Czy jeszcze ktoś w sprawie autopoprawki bądź poprawki, bo jedna 

została wycofana, chciałby zabrać głos? Pan Dyrektor chciał się ustosunkować? Bardzo 

proszę. 

 

Dyrektor Zarządu Transportu Publicznego – p. Ł. Franek 

Ja powtórzę oczywiście, że sama rezolucja i sam pomysł jest bardzo dobry, myśmy poparli 

rezolucję bo do tego była pozytywna opinia tutaj z naszej strony, natomiast muszę zwrócić 

uwagę tylko na dwie kwestie związane z samą poprawką. Po pierwsze nie chodzi tylko o 

Wojewodę tylko chodzi o rozstrzygnięcie, które potem, przypomnę, że sama uchwała w tej 

chwili, procedujecie ją Państwo czy my procedujemy i prosimy o przyjęcie uchwały ze 

względu na to, że sąd  uchylił poprzednią uchwałę wskazując właśnie na brak 

konkurencyjności, czyli na te same kwestie, które były, podnoszone są w opinii negatywnej. I 

grozi nam za kilka miesięcy sytuacja, w której już dzisiaj mając opinię negatywną, któryś z 

przewoźników może zaskarżyć taką uchwałę tym bardziej, że jest to, tak jak Pan Radny 

wspomniał, ukierunkowane jakby pod kątem konkretnej grupy przewoźników i w takiej 

sytuacji jeśli zostanie uchylona przez sąd grozi nam później problem rozliczeniowy związany 

z tym czy jest zasadne czy nie jest zasadne, ewentualne zwroty, nie zwroty, oczywiście to jest 

gdybanie i dyskusja o czymś, co może się zdarzyć, ale niestety ryzyko jest wysokie. Ja 

powiedziałem, co do zasady pomysł jest bardzo fajny tylko wydaje się, że w obliczu 

wątpliwości prawnych nie powinniśmy jednak przyjmować rozwiązań, które pewne ryzyko 

generują tego, że później wprowadzimy, wrócimy tutaj na Radę i będziemy chcieli na nowo ją 

zmieniać, mając jeszcze na plecach ewentualne jakieś roszczenia ze strony przewoźników i to 

jest jakby taki najważniejszy związany z tym aspekt. A druga rzecz, proszę pamiętać jednak o 

kosztach, to znaczy znosimy koszty związane z utrzymaniem przystanków z operatorów, to 

jest oczywiście wewnętrzny przepływ jeżeli chodzi o MPK, wewnętrzny gminny, tylko, że ja 

już wiele wewnętrznych gminnych przepływów widziałem i słyszałem o tym, że na transport 

będzie przesunięcie z innej półki i ono nie nastąpiło. Więc tu w obliczu wiemy, że czasy 

mogą być ciężkie za chwilę, to jednak te środki też trzeba wziąć pod uwagę przy ewentualnej 

decyzji co do poprawki. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Panu Dyrektorowi. Czy jeszcze ktoś z Państwa w sprawie autopoprawki albo 

poprawki chciałbym zabrać głos? Nie widzę. A zatem proszę Państwa stwierdzam odbycie II 

czytania, zamykam już tą dyskusję wcześniejszą nad poprawką i autopoprawką i stwierdzam 

odbycie II czytania, głosowanie w bloku głosowań. Przechodzimy do kolejnego punktu, 

projekt uchwały w trybie dwóch czytań. 

 

Zmieniająca uchwałę nr CVIII/2810/18 w sprawie utworzenia  

i zatwierdzenia statutu jednostki budżetowej Zarząd Transportu 

Publicznego w Krakowie. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk 1109, I czytanie i ponownie Pan Dyrektor Łukasz 

Franek, zapraszam. 

 

Dyrektor Zarządu Transportu Publicznego – p. Ł. Franek 

Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Korekta związana ze statutem wynika z faktu likwidacji spółki w zeszłym roku i konieczne 

jest, taka decyzja została podjęta, że system Park and Ride, który jak wiadomo jest na styku z 

jednej strony Zarządu Dróg Miasta Krakowa, z drugiej strony Zarządu Transportu 
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Publicznego, ale uznane zostało, że bardziej jest to system związany z transportem 

zbiorowym i dlatego tak jak w innych miastach, w wielu innych miastach system Park and 

Ride był do bieżącego zarządzania, nie sama własność jakby infrastrukturalna, ale bieżącego 

zarządzania przejdzie do ZPT i tu jest ten punkt wprowadzony do statutu żeby było wyraźnie  

wskazane, która jednostka odpowiada za właśnie wspomniany system Park and Ride. I tu też 

prośba ze względu na to, że planujemy żeby to w kwietniu odbyło się, o wprowadzenie druku 

do II czytania jako sprawy nagłej dzisiaj, podpisy przekazuję Panu Przewodniczącemu.  

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Tak jest, dziękuję. A zatem mamy wniosek o wprowadzenie do II czytania jako sprawy 

nagłej, ale zanim będę ten wniosek jeszcze procedował za chwileczkę, to będziemy, 

stwierdzam, że po pierwsze mamy pozytywną opinię Komisji Infrastruktury w tej sprawie, 

czy są stanowiska innych komisji? Nie widzę. Stanowiska klubów? Nie widzę. Otwieram 

dyskusję, kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę, a zatem 

zawieszam procedowanie tego punktu do czasu przegłosowania w bloku głosowań wniosku o 

wprowadzenie do II czytania i wyznaczam termin wprowadzenia autopoprawek na godzinę 

12.05 i termin wprowadzenia poprawek na 12.10. Przechodzimy do kolejnego punktu.  

 

Ustalenie opłaty za pobyt w Miejskim Centrum Profilaktyki Uzależnień  

w Krakowie ul. Rozrywka 1 osoby przyjętej celem wytrzeźwienia. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk 1069, II czytanie, referuje Pan Dyrektor Adam 

Chrapisiński. 

 

Dyrektor MCPU – p. A. Chrapisiński 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Do druku nie wpłynęły poprawki ani autopoprawki. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Panie Dyrektorze. Zatem powtarzam nie ma poprawek ani autopoprawek, w trybie 

statutowym nie zostały zgłoszone, stwierdzam odbycie II czytania i głosujemy projekt tej 

uchwały w bloku głosowań. Kolejna uchwała. 

 

Zmieniająca uchwałę Nr XXX/489/15 w sprawie opłaty targowej. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk 1070, II czytanie, referuje Pani Dyrektor, bo tu 

mam Pana Piotra, proszę do mikrofonu się przedstawić. 

 

Zastępca Dyrektora Wydziału Podatków i Opłat – p. M. Kania 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo Radni! 

Do druku nie wpłynęły autopoprawki ani poprawki. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

A zatem proszę Państwa nie mamy w trybie statutowym złożonych autopoprawek ani 

poprawek, stwierdzam odbycie II czytania, głosowanie w bloku głosowań. Kolejny punkt, 

projekt uchwały w trybie jednego czytania, druk 1071, zatem minął czas składania 

autopoprawek, a poprawki należy składać do prowadzącego obrady do czasu zakończenia 

dyskusji. 

 

Zmieniająca uchwałę Nr XC/581/93 w sprawie ustanowienia nagrody im. 

Mikołaja Kopernika. 
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Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk 1071, tryb jednego czytania, referuje Pani Dyrektor 

Katarzyna Olesiak. 

 

Dyrektor Wydziału Kultury i Dziedzictwa Narodowego – p. K. Olesiak 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

W ubiegłym roku na posiedzeniu Komitetu PAU zgłoszono postulat, aby Rada Miasta 

Krakowa jako fundator nagrody rozważyła zmianę listy dyscyplin naukowych, w których 

przyznawana jest nagroda wskazując, że lista ta powinna obejmować także matematykę oraz 

filologię klasyczną. Stąd zmiana uchwały polega na zmianie dziedzin, w których 

przyznawana jest nagroda im. Mikołaja Kopernika, została ona przedłożona na piśmie Prof. 

Jana Ostrowskiego, Prezesa Polskiej Akademii Umiejętności, a nowa lista dziedzin została 

także przedyskutowana z Przewodniczącym Komisji Historii i Nauki PAU, który jest 

wybitnym znawcą biografii Kopernika Prof. Michałem Kokowskim. Załącznikiem do 

uchwały jest regulamin tej nagrody. Uprzejmie proszę o podjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Pani Dyrektor. Mamy w tej sprawie pozytywną opinię Komisji Kultury i Ochrony 

Zabytków. Czy są stanowiska innych komisji? Nie widzę. Stanowiska klubów? Nie widzę. 

Otwieram dyskusję, kto z Państwa Radnych chciałby w sprawie tego projektu uchwały zabrać 

głos? Nie widzę, a zatem zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa zamykam dyskusję, co 

oznacza zakończenie czytania projektu. W trybie statutowym nie zgłoszono poprawek, zatem 

będziemy głosowali projekt tej uchwały w pierwotnym brzmieniu w bloku głosowań. Kolejny 

projekt uchwały w trybie jednego czytania, dotyczy druku 1082, minął czas składania 

autopoprawek, a poprawki należy składać do prowadzącego obrady do czasu zakończenia 

dyskusji. 

 

Ustanowienie Nagrody Krakowa - Miasta Literatury UNESCO. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk 1082, tryb jednego czytania, referuje ponownie 

Pani Dyrektor Katarzyna Olesiak. 

 

Dyrektor Wydziału Kultury i Dziedzictwa Narodowego – p. K. Olesiak 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Projekt uchwały dotyczy utworzenia Nagrody Miasta Krakowa, Nagrody Krakowa – Miasta 

Literatury UNESCO, jest to swego rodzaju program wspierający krakowski sektor 

wydawniczy i środowisko związane z nim pisarzy, redaktorów, tłumaczy i ilustratorów. Służy 

do realizacji przyjętego programu Kraków Miasto Literatury UNESCO oraz programu 

rozwoju kultury w Krakowie do roku 2030. Uprzejmie proszę o podjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Pani Dyrektor. Mamy pozytywną opinię Komisji Kultury i Ochrony Zabytków. Czy 

są stanowiska innych komisji? Nie widzę. Stanowiska klubów? Nie widzę. Otwieram 

dyskusję, kto z Państwa Radnych chciałby w sprawie tego projektu uchwały zabrać głos? Nie 

widzę, a zatem zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa zamykam dyskusję, co oznacza 

zakończenie czytania projektu. W trybie statutowym nie zgłoszono poprawek, zatem 

będziemy głosowali projekt tej uchwały w pierwotnym brzmieniu w bloku głosowań, który 

się zbliża i zapraszam Państwa na salę obrad, bo jeszcze zostało nam tylko przeprocesowanie 

jednego projektu uchwały. Projekt uchwały w trybie jednego czytania według druku 1085, 

minął czas składania autopoprawek, a poprawki należy składać do prowadzącego obrady do 

czasu zakończenia dyskusji. 
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Udzielenie dotacji celowej z budżetu Gminy Miejskiej Kraków  

z przeznaczeniem na realizowane w 2020 roku prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, 

położonych na obszarze Gminy Miejskiej Kraków, nie stanowiących jej 

wyłącznej własności. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk 1085, tryb jednego czytania, referuje Pani Dyrektor 

Katarzyna Olesiak. 

 

Dyrektor Wydziału Kultury i Dziedzictwa Narodowego – p. K. Olesiak 

Panie Przewodniczący! Wysoka Rado! 

Projekt uchwały dotyczy udzielenia dotacji celowej z budżetu Gminy Miejskiej Kraków w 

wysokości 5 mln zł na 42 zadania inwestycyjne dotyczące prac konserwatorskich, 

restauratorskich i robót budowlanych przy zabytkach. Uprzejmie proszę o podjęcie uchwały. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję bardzo. Proszę Państwa mamy w tej sprawie pozytywne opinie Komisji Kultury i 

Ochrony Zabytków oraz Komisji Budżetowej. Czy są stanowiska innych komisji? Nie widzę. 

Stanowiska klubów? Nie widzę. Otwieram dyskusję, kto z Państwa Radnych chciałby w 

sprawie tego projektu uchwały zabrać głos? Widzę zgłaszającego się Pana Radnego 

Grzegorza Stawowego, którego serdecznie zapraszam na mównicę. 

 

Radny – p. G. Stawowy 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Pani Dyrektor z jednej strony cieszy to, że to wsparcie dla właścicieli nieruchomości wyszło 

poza Stare Miasto bo tam się i z Podgórza i z Nowej Huty rzeczy, a z drugiej strony mam 

pytanie o te kapliczki dlatego, że one są zwyczajowo w Zarządzie Dróg Miasta Krakowa, 

myśmy jako Radni często zgłaszali poprawki, które zabezpieczały środki na renowację 

poszczególnych kapliczek i dlaczego one są dołożone, bo to robił Zarząd Dróg z własnych 

środków.  

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Panu Radnemu. Czy jeszcze ktoś z Państwa chciał zabrać głos? Czy Pani Dyrektor 

chciała się ustosunkować do tej wypowiedzi Pana Radnego? Bardzo proszę. 

 

Dyrektor Wydziału Kultury i Dziedzictwa Narodowego – p. K. Olesiak 

Zgodnie z uchwałą Rady Miasta jeżeli został złożony wniosek, który kwalifikuje się do 

rozpatrzenia i uzyskał on pozytywną opinię Komisji, został zarekomendowany do udzielenia 

dotacji, co znajduje odzwierciedlenie w załączniku do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Pani Dyrektor. Czy jeszcze ktoś z Państwa chciałby zabrać głos w sprawie tego 

projektu uchwały? Pan Radny Rafał Komarewicz, czy to prawda Panie Radny, widzę Pana 

nazwisko, przypadek. Czy jeszcze ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę, a zatem 

zgodnie ze Statutem Miasta Krakowa zamykam dyskusję, która oznacza zakończenie czytania 

projektu. W trybie statutowym nie zgłoszono poprawek, a zatem będziemy głosowali projekt 

tej uchwały w pierwotnym brzmieniu w bloku głosowań. I ostatni proszę Państwa 

procedowany druk z dzisiejszego porządku obrad, projekt uchwały w trybie jednego czytania 
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według druku 1078. Minął czas składania autopoprawek, a poprawki należy składać do 

prowadzącego obrady do czasu zakończenia dyskusji. 

 

Odwołanie Barbary Trybus z pełnienia funkcji ławnika. 
Projekt Prezydenta Miasta Krakowa, druk 1078, tryb jednego czytania, referuje Pan Dyrektor 

Piotr Bukowski, czy jest na sali obrad Pan Dyrektor Bukowski? Nie widzę, a Pan Sekretarz, 

czy ktoś z urzędników miejskich mógłby zreferować ten punkt? To jest formalność, którą 

musimy przeprowadzić. Pani Dyrektor zapraszam. Panie Dyrektorze Marszałek może Pan, bo 

nie ma Sekretarza, to jest sprawa formalna, opiniowana, ja tu Panu daję druk, bardzo proszę. 

 

Dyrektor Biura Nadzoru Właścicielskiego – p. M. Marszałek 

Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

No cóż, postaram się zreferować. Projekt uchwały dotyczy  odwołania Pani Barbary Trybus z 

pełnienia funkcji ławnika, stosowna podstawa prawna jest w projekcie uchwały, w 

uzasadnieniu są podane przyczyny i powody i konieczność podjęcia przez Szanownych 

Państwa uchwały w tym zakresie. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję bardzo. Proszę Państwa mamy tu pozytywną opinię zespołu opiniującego ds. 

wyboru ławników, a zatem nasza Rada ustami, a właściwie osobami Radnych tam 

zasiadających wyraziła pozytywną opinię. Czy są stanowiska innych komisji? Nie widzę. 

Stanowiska klubów? Nie widzę. Otwieram dyskusję, kto z Państwa Radnych chciałby w 

sprawie tego projektu uchwały zabrać głos? Nie widzę, a zatem zgodnie ze Statutem Miasta 

Krakowa zamykam dyskusję, co oznacza zakończenie czytania projektu. W trybie statutowym 

nie zgłoszono poprawek, zatem będziemy za chwilę głosować projekt tej uchwały w 

pierwotnym brzmieniu w bloku głosowań. Proszę Państwa zapraszam serdecznie Państwa 

Radnych na salę obrad, przystępujemy, zrobimy krótką przerwę jednak żeby się 

zmobilizować, 5 minut przerwy ogłaszam, bo brakuje nam osób na sali, za 5 minut 

rozpoczynamy blok głosowań. 

 

Przerwa. 
 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Zapraszam Państwa Radnych na salę obrad, jeszcze tylko 4 minuty przerwy i zaczynamy blok 

głosowań. Proszę o zajmowanie miejsc i rozpoczniemy blok głosowań, który będzie 

oczywiście finiszem dzisiejszej Sesji. Zapraszam Państwa Radnych na salę obrad, za chwilę 

rozpoczniemy blok głosowań. Ostatni daję sygnał, za minutę rozpoczynam. Ja wiem, że 

dzisiaj się Państwo nie spodziewali, że tak szybko to będzie przebiegało, ale to dzięki 

Państwu, bo przecież usprawniliśmy tą Sesję wyjątkowo, więc jest szansa rzeczywiście, żeby 

zgodnie z naszymi oczekiwaniami zakończyć ją wcześniej. Bardzo proszę o przybycie na salę 

obrad jeszcze Państwa Radnych, którzy przebywają w zasięgu mojego głosu, za chwilę 

rozpoczniemy blok głosowań. Wznawiam obrady XXXVII Sesji Rady Miasta Krakowa, 

przystępujemy do bloku głosowań.  

 

Rozpoczynamy zgodnie z porządkiem obrad od druku 1046. Uchwalenie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Dla wybranych obszarów przyrodniczych miasta 

Krakowa” – etap C. Projekt Prezydenta, druk 1046.  
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 Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? Dziękuję, zamykam głosowanie, proszę o wynik. 

 

 35 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się, 0 nie biorących udziału. Uchwała została 

podjęta. 

 

 Kolejny projekt uchwały. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 5915/1577243 części 

nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym położonym przy ul. Prof.  

Seweryna 2 w Krakowie stanowiącym poprzednio własność wnioskodawcy. Druk 1029.  

 

 Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? Dziękuję, zamykam głosowanie, proszę o wynik. 

 

 34 za, 0 przeciw, 2 osoby się wstrzymały, 0 nie brało udziału w głosowaniu. Uchwała 

została podjęta. 

 

 Kolejna uchwała. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu zwaloryzowanej 

kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 72/10000 części nieruchomości 

gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym położonym na os. Piastów 41 w Krakowie 

stanowiącym poprzednio własność wnioskodawców.  Projekt Prezydenta, druk 1030. Proszę o 

przygotowanie urządzenia. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? Dziękuję, zamykam głosowanie, proszę o wynik. 

 

 33 za, 0 przeciw, 2 osoby się wstrzymały, 0 nie brało udziału w głosowaniu. Uchwała 

została podjęta. 

 

 Kolejny projekt uchwały według druku 1033. Wyrażenie zgody na odstąpienie od 

żądania zwrotu zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 

2495/1835143 części nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym 

położonym przy ul. Nowosądeckiej 17 w Krakowie stanowiącym poprzednio własność 

wnioskodawczyni. Projekt Prezydenta, druk 1033. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? Dziękuję, zamykam głosowanie, proszę o wynik. 

 

 34 za, 0 przeciw, 1 się wstrzymała, 0 nie brało udziału w głosowaniu. Uchwała została 

podjęta. 

 

 Kolejny projekt uchwały. Uchylenie uchwały nr XXIV/540/19 Rady Miasta Krakowa 

z dnia 11 września 2019 r. w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym 

lokalu mieszkalnego nr 53 usytuowanego w budynku przy ul. Bosaków 9 w Krakowie na 

rzecz najemcy z zastosowaniem 79 % bonifikaty. Projekt Prezydenta, druk 1034. 
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 Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? Dziękuję, zamykam głosowanie, proszę o wynik. 

 

 34 za, 0 przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Uchwała została przyjęta. 

 

 Kolejna uchwała. Wyrażenie zgody na udzielenie od 2020 roku bonifikaty w 

wysokości 90 % dla Centrum Placówek Opiekuńczo – Wychowawczych Parkowa w 

Krakowie, od opłaty rocznej ustalonej jako 0,3 % ceny nieruchomości z tytułu trwałego 

zarządu ustanowionego na nieruchomości położonej przy ul. Pod Kopcem 26 w Krakowie, 

stanowiącej własność Gminy Miejskiej Kraków. Projekt Prezydenta, druk 1035.  

 

 Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? Dziękuję, zamykam głosowanie, proszę o wynik. 

 

 35 za, 0 przeciw, 2 osoby się wstrzymały, 0 nie wzięło udziału w głosowaniu. 

Uchwała została podjęta. 

 

 Kolejny projekt uchwały. Wyrażenie zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym 

lokalu mieszkalnego nr 13 usytuowanego w budynku przy ul. Krowoderskiej 4 w Krakowie 

na rzecz najemcy z zastosowaniem 55 % bonifikaty. Projekt Prezydenta, druk 1036. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? Dziękuję, zamykam głosowanie, proszę o wynik. 

 

 37 za, 0 przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Uchwała została przyjęta. 

 

 Kolejny projekt uchwały według druku 1037. Wyrażenie zgody na odstąpienie od 

żądania zwrotu 1/6 cz. zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży 

udziału 11/1000 części w nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym 

położonym przy ul. Pigonia 4 w Krakowie stanowiącym poprzednio własność 

wnioskodawczyni. Projekt Prezydenta, druk 1037.  

 

 Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? Dziękuję, zamykam głosowanie, proszę o wynik. 

 

 36 za, 0 przeciw, 2 osoby się wstrzymały, 0 nie brało udziału w głosowaniu. Uchwała 

została podjęta. 

 

 Kolejny projekt uchwały. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 6413/368829 części 

nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym położonym przy ul. Heleny 6 

w Krakowie stanowiącym poprzednio własność wnioskodawczyni. Projekt Prezydenta, druk 

1050.  
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 Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? Dziękuję, zamykam głosowanie, proszę o wynik. 

 

 34 za, 0 przeciw, 2 osoby się wstrzymały, 0 nie brało udziału w głosowaniu. Uchwała 

została podjęta. 

 

 Kolejny projekt uchwały. Wyrażenie zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym 

lokalu mieszkalnego nr 4 usytuowanego w budynku na os. Górali 14 w Krakowie na rzecz 

najemcy z zastosowaniem 26 % bonifikaty. Projekt Prezydenta, druk 1051. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? Dziękuję, zamykam głosowanie, proszę o wynik. 

 34 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się, 0 nie biorących udziału w głosowaniu. 

Uchwała została podjęta. 

 

 Kolejny projekt uchwały według druku 1052. Wyrażenie zgody na odstąpienie od 

żądania zwrotu 1/2 części zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży 

udziału 210/10000 części nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym 

położonym na os. 2 Pułku Lotniczego 50 w Krakowie stanowiącym poprzednio własność 

wnioskodawczyni w wyżej wymienionej części. Projekt Prezydenta, druk 1052.  

 

 Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? Dziękuję, zamykam głosowanie, proszę o wynik. 

 

 35 za, 0 przeciw, 2 osoby się wstrzymały, 0 nie brało udziału w głosowaniu. Uchwała 

została podjęta. 

 

 Kolejny projekt uchwały według druku 1053. Wyrażenie zgody na odstąpienie od 

żądania zwrotu zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 

3084/1006338 części nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym 

położonym przy ul. Spółdzielców 17 w Krakowie stanowiącym poprzednio własność 

wnioskodawczyni. Projekt Prezydenta, druk 1053. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? Dziękuję, zamykam głosowanie, proszę o wynik. 

 

 32 za, 0 przeciw, 2 osoby się wstrzymały, a zatem uchwała została podjęta. 

 

 Kolejny projekt uchwały. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu części 

zwaloryzowanej kwoty odpowiadającej środkom finansowym przeznaczonym na remont 

lokalu mieszkalnego położonego w budynku nr 14 przy ulicy Wybickiego w Krakowie, co 

stanowi 24,72 % udzielonej przez Gminę Miejską Kraków bonifikaty od ceny sprzedaży 

lokalu mieszkalnego usytuowanego w budynku nr 26 położonego przy ul. Retoryka w 

Krakowie. Projekt Prezydenta, druk 1055. 
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 Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? Dziękuję, zamykam głosowanie, proszę o wynik. 

 

 31 za, 0 przeciw, 2 osoby się wstrzymały, 0 nie brało udziału w głosowaniu. Uchwała 

została podjęta. 

 

 Kolejny projekt uchwały. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 6587/261274 części 

nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym położonym przy ul. Telimeny 

27 w Krakowie stanowiącym poprzednio własność wnioskodawców. Projekt Prezydenta,  

druk 1056. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? Dziękuję, zamykam głosowanie, proszę o wynik. 

 

 34 za, 0 przeciw, 2 osoby się wstrzymały, 0 nie brało udziału w głosowaniu. Uchwała 

została podjęta. 

 

 I kolejny projekt uchwały. Wyrażenie zgody na odstąpienie od żądania zwrotu 

zwaloryzowanej kwoty bonifikaty udzielonej od ceny sprzedaży udziału 5418/349216 części 

nieruchomości gruntowej związanego z lokalem mieszkalnym położonym na os. Piastów 50 

w Krakowie stanowiącym poprzednio własność wnioskodawczyni. Projekt Prezydenta,  

druk 1057. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? Dziękuję, zamykam głosowanie, proszę o wynik. 

 

 37 za, 0 przeciw, 2 osoby się wstrzymały. Uchwała została podjęta.  

 

 I przechodzimy do ostatniej teczki. Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2020 

/dot. zwiększenia planu dochodów i wydatków w działach 851, 852, 853, 854, 855, 921 i 926 

oraz zmian w planie wydatków w działach 750 i 900/. Projekt Prezydenta, druk 1065.  

 

 Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? Dziękuję, zamykam głosowanie, proszę o wynik. 

 

 39 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Uchwała została podjęta. 

 

 Kolejny projekt uchwały. Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na rok 2020 /dot. 

zmian w planie wydatków w działach 600, 750 i 900 – zadania dzielnic/. Projekt Prezydenta, 

druk 1066. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? Dziękuję, zamykam głosowanie, proszę o wynik. 
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 37 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się, 0 nie brało udziału w głosowaniu. Uchwała 

została podjęta. 

 

 Kolejny projekt uchwały. Zmiana uchwały Nr XXXII/804/19 Rady Miasta Krakowa z 

dnia 18 grudnia 2019 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Krakowa z 

późniejszymi zmianami. Projekt Prezydenta, druk 1067. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? Dziękuję, zamykam głosowanie, proszę o wynik. 

 

 22 za, 0 przeciw, 13 osób się wstrzymało. Uchwała została przyjęta. 

 

 Kolejny projekt uchwały według druku 1102. Zmiany w budżecie Miasta Krakowa na 

rok 2020 /dot. zwiększenia planu dochodów i wydatków w działach 600 i 900/. Projekt 

Prezydenta, druk 1102. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? Dziękuję, zamykam głosowanie, proszę o wynik. 

 

 36 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się, 0 nie biorących udziału w głosowaniu. 

Uchwała została podjęta. 

 

 Kolejny projekt uchwały. Zasady udzielania i rozliczania dotacji celowej na zadania 

służące ochronie zasobów wodnych w ramach krakowskiej mikroretencji wód opadowych i 

roztopowych. Projekt Prezydenta, druk 1049.  

 

 Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? Dziękuję, zamykam głosowanie, proszę o wynik. 

 

 37 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Uchwała została przyjęta. Proszę Państwa 

proszę o ciszę, zostało jeszcze kilka punktów, proszę nie przeszkadzać, Panie Radny 

Hawranek bardzo uprzejmie proszę nie przeszkadzać, kończymy już, będzie Pan się mógł 

dużo wygadać. 

 

 Druk 1093. Zmiana Uchwały Nr XII/201/19 w sprawie ustalenia planu sieci 

publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Miejską Kraków oraz 

określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych w Krakowie. Projekt 

Prezydenta, druk 1093.  

 

 Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? Dziękuję, zamykam głosowanie, proszę o wynik. 

 

 38 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Uchwała została podjęta. 
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 Kolejny projekt uchwały według druku 1025. Ustalenie stawki opłat za korzystanie 

przez operatora i przewoźnika z przystanków komunikacyjnych lub dworców, których 

właścicielem albo zarządzającym jest Gmina Miejska Kraków. Projekt Prezydenta, druk 1025 

i tu mamy poprawkę Klubu Przyjazny Kraków z negatywną opinią Prezydenta, dyskusja się 

odbyła, Państwo pamiętają ci co brali udział, będziemy najpierw głosować poprawkę. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem poprawki Klubu Radnych Przyjazny 

Kraków? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał?  Dziękuję, zamykam głosowanie, proszę o wynik.  

 

 8 za, czyli klub głosował za swoją poprawką, przeciw 15, 14 się wstrzymało. 

Poprawka odrzucona. Proszę wydruk, poprawka odrzucona. W ten sposób przechodzimy do 

głosowania projektu uchwały wraz z autopoprawką, nie mamy tu żadnych poprawek, bo 

poprawka Pana Radnego Chrzanowskiego została wycofana, ona została skonsumowana w 

autopoprawce. Głosujemy zatem druk 1025 wraz z autopoprawką. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał?  

Czy wszyscy Państwo wzięli udział w głosowaniu? Dziękuję, zamykam głosowanie, 

proszę o wynik. 

 

24 za, 14 przeciw, 0 wstrzymujących się. Uchwała została przyjęta. Proszę wydruk. 

 

Przechodzimy do kolejnego głosowania, tym razem będziemy mieli wniosek 

formalny, przypominam będziemy procedować projekt uchwały w trybie dwóch czytań, ale  

wpłynął wniosek o to, aby odbyć tutaj drugie czytanie jako sprawy nagłej. Zmiana uchwały nr 

CVIII/2810/18 w sprawie utworzenia i zatwierdzenia statutu jednostki budżetowej Zarząd 

Transportu Publicznego w Krakowie. Projekt Prezydenta, druk 1109. Proszę Państwa 

zaczniemy od wniosku formalnego, przypominam żeśmy zawiesili to procedowanie, o 

wprowadzenie do II czytania. Kto jest głosem za, głosem przeciw temu wnioskowi 

formalnemu? Nie widzę, a zatem proszę o przygotowanie urządzenia o przegłosowanie 

wniosku formalnego o wprowadzenie tego druku do II czytania jako sprawy nagłej. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał?  

Czy wszyscy Państwo wzięli udział w głosowaniu? Dziękuję, zamykam głosowanie, 

proszę o wynik. 

 

38 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Wniosek został przyjęty, a zatem proszę 

Państwa wznawiam dyskusję w I czytaniu, czy jeszcze ktoś chciał zabrać w sprawie tego 

wniosku głos? Nie widzę. Zamykam dyskusję I czytania, minął czas składania autopoprawek 

12.05 i 12.10 poprawek, zatem proszę Państwa możemy przejść do II czytania, czy jest Pan 

Franek, bardzo proszę. 
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Dyrektor Zarządu Transportu Publicznego – p. Ł. Franek 

Szanowny Panie Przewodniczący! Szanowni Państwo! 

Do druku nie wpłynęły żadne poprawki ani autopoprawki. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Tak jest, dziękuję Panie Dyrektorze, a zatem proszę Państwa zamykam, stwierdzam odbycie 

II czytania i przechodzimy od razu do głosowania. Bardzo proszę o przygotowanie 

urządzenia. Będziemy głosować projekt uchwały według druku 1109, zmiana uchwały Nr 

CVIII/2810/18 w sprawie utworzenia i zatwierdzenia statutu jednostki budżetowej Zarząd 

Transportu Publicznego w Krakowie. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? Dziękuję, zamykam głosowanie, proszę o wynik. 

 

 37 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Uchwała została przyjęta. 

 

 Kolejna uchwała. Ustalenie opłaty za pobyt w Miejskim Centrum Profilaktyki 

Uzależnień w Krakowie ul. Rozrywka 1 osoby przyjętej celem wytrzeźwienia. Projekt 

Prezydenta, druk 1069, nie było żadnych poprawek, głosujemy druk w pierwotnym 

brzmieniu. 

 

 Kto jest za? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? Dziękuję, zamykam głosowanie, proszę o wynik. 

 

 37 za, 0 przeciw, 0 nie brało udziału w głosowaniu. Uchwała została podjęta. 

 

 Kolejny druk. Zmieniająca uchwałę Nr XXX/489/15 w sprawie opłaty targowej. 

Projekt Prezydenta, druk 1070.  

 

 Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? Dziękuję, zamykam głosowanie, proszę o wynik. 

 

 34 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Uchwała została przyjęta. 

 

 Kolejny projekt uchwały według druku 1071. Zmieniająca uchwałę Nr XC/581/93 w 

sprawie ustanowienia nagrody im. Mikołaja Kopernika. Projekt Prezydenta, druk 1071. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? Dziękuję, zamykam głosowanie, proszę o wynik. 

 

 38 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Uchwała została podjęta. 

 

 Kolejny projekt uchwały. Ustanowienie Nagrody Krakowa - Miasta Literatury 

UNESCO. Projekt Prezydenta, druk 1082. 
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 Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał? Dziękuję, zamykam głosowanie, proszę o wynik. 

 

 37 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Uchwała została podjęta. 

 

 Kolejny projekt uchwały. Udzielenie dotacji celowej z budżetu Gminy Miejskiej 

Kraków z przeznaczeniem na realizowane w 2020 roku prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w 

gminnej ewidencji zabytków, położonych na obszarze Gminy Miejskiej Kraków, nie 

stanowiących jej wyłącznej własności. Projekt Prezydenta, druk 1085. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał?  

Czy wszyscy Państwo wzięli udział w głosowaniu? Dziękuję, zamykam głosowanie, 

proszę o wynik. 

 

 38 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Uchwała została podjęta. 

 

 I ostatnia dzisiaj procedowana uchwała. Odwołanie Barbary Trybus z pełnienia funkcji 

ławnika. Projekt Prezydenta, druk 1078. 

 

 Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały? 

 Kto jest przeciw? 

 Kto się wstrzymał?  

Czy wszyscy Państwo wzięli udział w głosowaniu? Dziękuję, zamykam głosowanie, 

proszę o wynik. 

 

 38 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się. Uchwała została podjęta. I w ten sposób 

proszę Państwa dobiegliśmy do końca dzisiejszej Sesji, zgodnie z naszymi ustaleniami 

rzeczywiście ona dzisiaj kończy się wcześnie. Przechodzimy do 

 

Oświadczeń i komunikatów. 
Bardzo proszę pierwszy komunikat pozwolę sobie ja wygłosić. Zwracam się z uprzejmą 

prośbą do projektodawców projektów uchwał według druków 1065, 1067, 1066, 1102 i 1046 

o przygotowanie do 13 marca 2020 roku i przekazanie do Kancelarii Rady Miasta Krakowa 

projektów i załączników do podjętych uchwał zgodnie z paragrafem 7 ust. 2 pkt 2 

rozporządzenia Ministra Spraw Wewnętrznych z dnia 18 stycznia 2007 w sprawie Biuletynu 

Informacji Publicznej, Dziennik Ustaw z 2007, Nr 10, poz.68. I jeszcze kolejny komunikat, 

dotyczy odwołania uroczystej mszy świętej w intencji mieszkańców Stołecznego 

Królewskiego Miasta Krakowa wyznaczonej na dzień 19 marca godzina 18.30 w Bazylice 

Mariackiej. Niniejszym Państwu ten komunikat również przekazuję. Czy są kolejne 

oświadczenia? Pierwszy był kolega Kucharski, potem Pan Radny Grzegorz Stawowy. 

 

Radny – p. L. Kucharski 

Dzień dobry, nie miałem szansy się wcześniej przywitać. Panie Przewodniczący! Szanowne 

Koleżanki i Koledzy! 
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Przepraszam, że nie byłem od początku dzisiejszego posiedzenia, było to związane z 

obowiązkami zawodowymi, które są teraz w takim dosyć nadzwyczajnym czasie realizowane, 

w trudnych warunkach, w związku z tym musiałem być w szpitalu, jestem już teraz i chciałem 

jakby w nawiązaniu do wypowiedzi i propozycji, która się wczoraj pojawiło, że Radni, którzy 

mają wykształcenie medyczne, troszkę wyższe niż pozostała część społeczeństwa, a może 

niższe, nie sieją paniki. Nasze rozmowy z Panem Przewodniczącym czy moje, były 

spowodowane troską o nas, bezpieczeństwo nasze Radnych, bezpieczeństwo mieszkańców, 

bezpieczeństwo uczestników. Sytuacja, w której się znajdujemy jest sytuacją rozwojową i 

trzeba robić wszystko żeby zapobiegać dlatego, że nie ma szansy na skuteczną walkę z 

koronawirusem, trzeba pilnować drogi szerzenia się drobnoustroju, czyli trzeba ograniczać 

kontakty międzyludzkie. A jeżeli ktoś myśli, że robiłem to w trosce o swoje zdrowie to 

zapraszam na Oddział do chorych z gruźlicą, z grypą, z zapaleniem opon mózgowych, gdzie 

pracujemy, pielęgniarki, lekarze bez takich środków ochrony, które pokazują   w Chinach i są 

reglamentowane i mamy jedną maskę, którą się musimy posługiwać przez cały dzień. Tak, że 

to co powiedziałem, wczoraj rozmowy były związane z troską o bezpieczeństwo nasze, Radni 

też mają prawo być bezpieczni, mieszkańcy tym bardziej i urzędnicy też. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. Pan Radny Grzegorz Stawowy. 

 

Radny – p. G. Stawowy 

Szanowni Państwo! 

Dwa lata temu Rada Miasta podjęła uchwałę o, uchwałę kierunkową w sprawie 

wprowadzenia użytku ekologicznego na Klinach, na koniec zeszłego roku Wydział 

Kształtowania Środowiska otrzymał dokument, który jest taką analizą potencjalnych szans, 

albo realności wprowadzenia tego użytku, ustaliliśmy, że Komisja Planowania ewentualnie z 

jakąś inną komisją zrobi wspólne posiedzenie, padła propozycja żeby to było w szkole na 

Skośnej dla mieszkańców, żeby mieli bliżej z Klinów, Państwo pozwolicie, że w obecnej 

sytuacji tego posiedzenia na razie nie będę zwoływał, bo ja się spodziewam, że to będzie co 

najmniej 200 osób, 200 osób przyjdzie na tą komisję, ja tylko sygnalizuję, że to nie jest temat, 

który gdzieś tam został zapomniany tylko poczekam na rozwój wypadków, jak się sytuacja 

uspokoi z wirusem to wrócimy do tematu i jest gotowy materiał merytoryczny, są zrobione 

badania dotyczące szans i realności wprowadzenia użytku ekologicznego, ale była prośba ze 

strony Pani Dyrektor Wydziału Kształtowania żeby się komisja tym zajęła. Tak, że ja tylko 

sygnalizuję, że sytuacja jest zawieszona do czasu, aż się trochę wyjaśni co dalej się będzie 

działo. Dziękuję. 

 

Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję Panu Radnemu. Czy mamy jeszcze, bardzo proszę Pan Radny Łukasz Wantuch. 

 

Radny – p. Ł. Wantuch 

Ja zwracam się z prośbą do Przewodniczących Komisji, ponieważ na jutro jest zapowiedziane 

kilka komisji, też będziemy mieć komisje za tydzień, żeby jeżeli będą podejmowane decyzje 

o odwołaniu jakiejś komisji to żeby nie czekać z tym do ostatniej chwili tylko żeby te decyzje 

były podejmowane troszeczkę wcześniej, żeby też Radni mogli się do tego przygotować. 

Dziękuję bardzo. 
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Przewodniczący obrad – p. S. Pietrzyk 

Dziękuję. Czy mamy jeszcze jakieś oświadczenia i komunikaty? Jeżeli nie proszę Państwa 

przystępujemy do sprawdzenia listy obecności, proszę o naciśnięcie przycisku obecny, 

sprawdzamy obecność. Czy wszyscy Państwo przycisnęli przycisk obecny? Bardzo proszę o 

wyświetlenie. Pani Radna Małgorzata Jantos nieobecna usprawiedliwiona, Pan Jan Stanisław 

Pietras nieobecny usprawiedliwiony, Pan Stanisław Zięba nieobecny, nic nie wiem. 

 Dziękuję Państwu serdecznie za dzisiejszy udział w Sesji, życzę Państwu dużo 

zdrowia, szczęścia, żebyście uniknęli oczywiście kontaktu z osobami, które byłyby zarażone 

koronawirusem, przede wszystkim żebyśmy mogli dalej pracować jako Radni dla dobra 

naszego miasta. Dziękuję Państwu bardzo. Zamykam XXXVII zwyczajną Sesję Rady Miasta 

Krakowa.  

 

 

 

 


